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Împărăţ ia cerur i lor  se aseamănă cu un grăunte de 
muştar,  pe care l -a luat  un om ş i  l -a semănat  în 
ţar ina sa.  Grăuntele  acesta,  înt r -adevăr,  este cea 
mai  mică dint re toate seminţele,  dar,  după ce a 
crescut ,  este mai  mare decât  zarzavatur i le ş i  se 
face un copac,  aşa că păsăr i le cerului  v in ş i  îş i  fac  
cuibur i  în ramuri le lu i .  [Matei  13.31,32]  
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Dragul meu slujitor al Bisericii de casă, 

  

Vreau să îţi mulţumesc pentru neobosita ta slujire 

de atâţia ani. 

Mă tot gândeam la „soarta” ta ca lider de grup şi 

am ajuns la concluzia că nu e tocmai uşoară... 

De exemplu, eu, dacă mă simt obosit sau am avut 

o zi criminală la serviciu, îmi permit să scriu un 

sms (sau să dau un telefon) prin care să-mi anunţ 

absenţa. Dar mă întreb: oare nu ai şi tu şefi, 

termene, ore state peste program, oboseală acu-

mulată, stres...? Oare tu cui dai sms-ul cu scuza? 

Mulţumesc pentru toate zilele când erai frânt de 

oboseală şi totuşi m-ai slujit cu o dedicare şi ener-

gie molipsitoare. 

Mulţumesc că, deşi poate aveai zile grele, lupte 

spirituale, când poate aveai emoţiile la pământ, ai 

venit în mijlocul nostru şi ne-ai ascultat, ne-ai dat 

sfaturi, ţi-a păsat de mai mult de noi decât de 

tine. 

Eu când nu am chef, sau am o zi mai proastă, sau 

nu am studiat textul, îmi permit să stau mai într-

un colţ şi să tac toată întâlnirea, dar oare dacă tu 

nu ai spune niciun cuvânt la o întâlnire, cum ar 

fi? 

Şi da, dacă nu-mi convine ceva eu spun (poate nu 

chiar ţie, ci altora...). Sau, dacă nu mă simt 

„hrănit”, sau nu-mi place „stilul” tău, plec, că 

doar am de unde alege... Îţi mulţumesc pentru 

neobosita dăruire. Îţi mulţumesc că dai din tim-

pul tău, din timpul cu familia ta ca să pregăteşti 

atâtea lucruri din Scriptură care să mă zidească, 

să mă ajute să ies din vraja vizibilului. Îţi mulţu-

mesc că deşi am venit de atâtea ori cu „tolba 

goală” la întâlnirea de grup, am plecat cu ea 

plină. 

Ştii, mie nu-mi prea place rugăciunea, dar am aşa 

o siguranţă că tu te rogi pentru mine. Dar oare 

pentru tine cine se roagă? Oare tu nu ai presiunea 

compromisului, oare tu nu eşti ispitit, oare tu nu 

eşti hărţuit de tot felul de gânduri? Am auzit că 

voi, liderii, de fapt aveţi lupte mult mai grele de 

dus... Mulţumesc că nu te laşi biruit de ele, că ne 

eşti un exemplu. 

Ştiu că îţi vei lua răsplata în ceruri pentru tot ceea 

ce faci (că altă motivaţie, sincer, nu găsesc), dar 

totuşi, aici, pe pământ – eu, un simplu beneficiar 

al dedicării tale, îţi mulţumesc! Să nu oboseşti, să 

nu descurajezi, că tare mare nevoie avem de tine! 

  

Cu multă apreciere (deşi foarte rar exprimată), 

          Un credincios 
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Violeta Toia 

I-am lăsat ultima dată adunați în jurul unei mici piscine 
gonflabile... 
Denisa cu nasul lipit de pământ și cu pamperșii în sus, 
suflând concentrat în jucărie, în timp ce ai săi părinți încer-
cau fără succes să o convingă că nu e cea mai inspirată cale 
de a-și instala piscina... 
Aceiași părinți, acum două săptămâni, proiectau cu creta 
colorată pe pereții casei, cortul întâlnirii: calculând, trans-
formând inchi în metri, fascinați de misterul ce se ascunde 
dincolo de covoarele albastre. 
Viața lor de familie e un perpetuum exemplu al unei relații 
care crește, înflorește, se poticnește, o ia de la 
capăt...clădește împreună cu Dumnezeu. În jurul lor, pri-
eteniile se încheagă; ți-e drag să-i vezi și să-i asculți, luptele 
pe care le duc, frământările, întrebările pe care le au. 
Fiecare întâlnire la Rediu mai dă ceva la o parte  din perd-
eaua cortului întâlnirii. Climenii mei dragi -- acel mic Pavel 
pe urma căruia vrei să mergi pentru că știi că descoperi un 
Isus viu, a cărui putere vindecă și modelează. 
Diana, zâmbetul casei, te molipsești de râsul ei plin de 
viață.  Naturalețea și dedicarea cu care își iubește familia. 
Marius - echilibru și răbdare.   
'Nisa - un boț de om cârlionțat, e peste tot și niciunde, nu-și 
găsește locul ...când e jos vrea ușș,  iar când e în brațe, vrea 
evident oșșș… 
Plec din mijlocul lor hrănită de dragostea ce o au pentru 
oameni. Discuțiile ce au loc, ideile ce se nasc, sunt resurse 
de neprețuit pentru inima mea. 
În Bilblia Dianei stă și acum prinsă o foaie cu un mesaj scris 
de mine către ea de pe vremea când eram în liceu, lucru 
care m-a făcut să realizez când am aflat cât a rezistat acel 
mic bilețel, la faptul că  Dumenzeu scrie destine, trasează 
căi și face să ne întâlnim cu unii oameni care vor avea un 
rol semnificativ în viața noastră.  
Nu m-am gândit atunci că Diana era în planul lui 

Dumnezeu pentru viața mea, că ea, alături de soțul ei Mari-
us, aveau să îmi fie lideri la grupul de casă ani dea rândul 
și că prin ei aveam să fiu atât de mult iubită și încurajată.  
Marius și Diana sunt modele de urmat pentru mine, 
pornind de la felul în care se iubesc unul pe altul, la pacea 
pe care o transmit în jurul lor când te uiți la relația de fami-
lie, la felul în care o cresc pe Denisa, la felul în care se 
apropie de fiecare om din grupul Adonai, la timpul pe care 
îl alocă slujirii și întâlnirii cu ceilalți etc.  
Voi fi veșnic recunoscătoare pentru darul de a fi slujită de 
familia Clim. Sufletul meu a primit atât de multă mâ-
ngăiere, încurajare, sfaturi, cuvânt, încât chiar mă simt 
nevrednică și mică să am parte de niște oameni atât de 
prețioși.  
I-am văzut în momentele lor de bucurie și pace, dar i-am 
văzut și cum au trecut prin tot felul de încercări, de la 
pierderea bunurilor în incendiu, la momentele în care 
veneau la grup slujind cu atâta drag și putere chiar și după 
o săptămână în care n-au dormit nopțile din pricina răceli-
lor Denisei.  
Dragii noștri Marius și Diana, vă apreciem și ne dorim din 
tot sufletul să putem și noi să pășim pe urmele faptelor 
voastre de credință. Cu multă recunoștință pentru niște 
oameni ca voi,  

Îmi amintesc cu nostalgie, dar și cu bucurie de anii copilăriei 
și de felul în care mă grăbeam să cresc … 
Când eram copil, mi se păreau atât de interesante discuțiilor 
adulților, la care nu aveam voie să asist, văzând cum pun la 
cale lucruri mărețe, că au secrete minunate pe care le voi 
descoperi și eu când voi fi mare… 
Când eram copil, nu m-am îndoit niciodată de Doamne-
Doamne și nu uitam să îmi spun rugăciunea înainte de cul-
care… 
Când eram copil, visam să am o casă a mea, pe care o ve-
deam plină de prieteni, cărora le găteam și pe care îi tratam 
regește, împărțind cu ei momente frumoase, emoții și vise… 
Mi se părea minunat să fii copil, să poți spune fără teamă tot 
ceea ce gândești, să pui întrebări fără a te teme că ești acuzat 
de prostie, să poți greși fără a fi judecat și condamnat, să ceri 
iertare pentru o greșeală, plângând din tot sufletul, ca mai 
apoi să găsești iertare și adăpost în brațele primitoare ale 
părinților. 
Îmi doream să devin adult, să am drepturi la fel ca oamenii 

mari, să am puterea lor.  
Ca adult am aflat mai apoi câte responsabilități și câte 
greutăți presupune viața, câte provocări, câte încercări, câte 
dezamăgiri și câte renunțări la vise. Ca adult, m-am întrebat 
de multe ori dacă El chiar există și am căutat explicații în 
lucruri pe care nu le-am înțeles și pe care nu am știut să le 
accept. Ca adult, m-am trezit adesea în singurătatea casei 
mele, neîmpărțind cu altcineva emoții, dureri, temeri și vise. 
Însă toate aceste dezamăgiri de adult au dispărut de când i-
am cunoscut pe Marius și Diana. Am redescoperit de-a lun-
gul celor doi ani petrecuți împreună, toate acele vise și gân-
duri frumoase din copilărie – alături de ei, în casa lor primi-
toare și în momentele de joacă cu Denisa. 
Și tot de la ei am mai învățat că există o singură regulă a 
jocului: IUBIREA. Iubirea nu lasă oamenii să înfăptuiască 
nedreptăți, nu-i lasă să se abată de la drumul corect, nu-i lasă 
să fie răi. 

Geanina Gheorghiu 
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Aşa cum Moise a chemat “toţi bărbaţii iscusiţi în mintea 
cărora pusese Domnul pricepere şi anume pe toţi cei cu 
tragere de inimă”, aşa s-a întâmplat şi în biserica Neemia 
din Iaşi. 
A chemat o mână de oameni care au fost cu tragere de in-
imă, cu dorinţa de a sluji, de a se sacrifica, astfel încât să 
slujească lui Dumnezeu, slujindu-şi semenii şi ajutându-i să 
păstreze calea pe care au ales-o, ajutându-i să-L cunoască 
mai mult pe Dumnezeu, cuvântul Său şi bineînţeles să 
pună în practică toate aceste lucruri. 
Aşa cum se vede şi din titlu, traseul meu prin această biser-
ică a fost dominat de cuvântul dragoste.  Pentru a putea să 
îl cunosc mai bine pe El-Shadai, a trebuit ca mai întâi să 
învăţ dragostea de fraţi (Phildelphia), ca apoi să învăţ să 
aplic adevărata dragoste, cea necondiţionată (Agape). 
În Neemia am ajuns prin intermediul lui Daniel Boca, cel 
care slujea grupul Philadephia, grupul în care am învăţat 
dragostea de fraţi.  Ce înseamnă ca fraţii să te iubească, dar 
şi cum fiecare dintre noi trebuie să ne iubim fraţii. 
Am văzut în Daniel un lider care punea suflet în tot ceea ce 
făcea.  Dumnezeu a făcut să fim şi colegi de serviciu şi veci-
ni de cartier.  În felul acesta am avut bucuria de a-i cuno-
aşte familia, de a-i cunoaşte mai bine decât dacă ne-am fi 
întâlnit doar la grup sau la biserică.  Cunoscându-i mai 
bine, a trebuit să îi accept, să îi preţuiesc şi apreciez aşa 
cum erau, cu părţi bune şi părţi mai puţin bune.  La fel au 
făcut şi ei, m-au acceptat cu imperfecţiunile mele.  Doar 
eram parte din grupul Philadelphia.  
Şi acum îmi aduc aminte cu multă placere de momentele 
petrecute cu toţi cei din grupul Philadelphia.  Îmi amintesc 
de momentele grele ale fiecăruia din grupul nostru, când 
ne rugam, posteam, ne susţineam unii pe alţii.  Personal nu 
voi uita când tot grupul a fost alături de mine în momen-
tele mai dificile.  Fiecare din grup m-a susţinut, m-a încura-
jat, s-a rugat pentru mine şi rugăciunile lor erau ca nişte 

“cai putere” ce îmi dădeau forţa de a lupta şi a fi biruitoare 
împreună cu ei.  
Îmi amintesc că la fiecare final de grup, Daniel se îngrijea 
ca fiecare dintre noi să ajungem în siguranţă acasă.  Cum 
nu prea erau maşini în grup, de multe ori el era nevoit să 
facă câte două trasee, pentru a duce pe fiecare acasă.  De 
fapt era ştiut că Daniel slujea foarte mult cu maşina sa, lu-
cru pe care eu l-am apreciat foarte mult. 
Îmi aduc aminte şi de momentele când ieşeam la iarbă 
verde sau când ne întâlneam să ne slujim unii pe alţii şi 
prin bucatele bune pe care le pregăteam.  Daniel, în calitate 
de lider, ştia foarte bine să încurajeze doamnele şi dom-
nişoare să pregătească bucate alese, care să completeze bu-
catele spirituale, astfel încât să nu pierdem bucuria de a ne 
“înfrupta” şi din aceste bunătăţi necesare trupului nostru şi 
care completau bunătăţile cu care ne hrăneam sufletul, la 
fiecare întâlnire de grup. 
Nu mi-a fost uşor să părăsesc grupul, cu atât mai mult cu 
cât mă ataşasem foarte mult de toţi dintre membrii 
acestuia.  După o perioadă de tranziţie, am fost 
“repartizată” în grupul El-Shadai.  Era grupul la care vi-
sasem mulţi ani la rând.  Cu toate că nu îl cunoşteam foarte 
bine pe Sebi, el era foarte drag sufletului meu.  Şi uite că 
Dumnezeu a împlinit dorinţa mea şi am ajuns şi la Sebas-
tian Ghica în grup. 
Sebi avea alt stil de leadership.  Era ceva care se potrivea 
felului meu de a fi.  La fiecare final de an, încercam să reca-
pitulăm şi să vedem ce am realizat şi ce nu am realizat în 
anul ce tocmai se terminase.  Ce ne propunem pentru noul 
an, ce obiective aveam.  Nu că am fi fost foarte buni în ceea 
ce priveşte acest aspect, dar faptul că nu laşi ca timpul să 
aştearnă praful şi uitarea peste gândurile, scopurile, obiec-
tivele tale, că te ridici de jos şi o iei de la capăt, cu un nou 
avânt, pe mine personal m-a ajutat foarte mult. 
Mai aveam un punct în comun.  Eram singurii care lucram 
cu fonduri europene şi doar noi înţelegeam ce probleme şi 
ce lupte spirituale însemna acest lucru.  Era foarte greu 
pentru cineva din “afară” să priceapă acest lucru.  În felul 
acesta, pentru mine a fost un catalizator care încerca să 
potolească sau să grăbească anumite aspecte din viaţă, 
astfel încât să nu mă depărtez de Drumul pe care îl 
alesesem cu ani în urmă.  Îmi amintesc cu mult drag de 
faptul că întotdeauna Sebi îmi recomanda ca indiferent cât 
de obosită sau fără “chef” aș fi, să vin la grup.  Era un mai 
mare câştig decât să stau acasă sau la birou.  De asemenea, 
am apreciat foarte mult faptul că în momentele când as-
cultam de el şi pe  chipul meu se citea oboseală, Sebi nu mi-
a reproşat niciodată acest lucru ci încerca, într-un fel sau 
altul, să mă aducă cât mai aproape de miezul grupului. 
 

Continuare în pagina 5 [...] 
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Mihaela și Gheorghiță Bulgariu 

Cu grupul El-Shadai am împărtăşit două dintre cele mai 
frumoase evenimente din viaţa mea.  Faptul că mi-am 
cumpărat un apartament – visul vieţii mele şi căsătoria mea 
cu soţul meu drag, Gheorghiţă Bulgariu. 
Împreună cu Gheorghiţă am apreciat foarte mult faptul că 
Sebi era un foarte bun organizator, ştia să readucă grupul 
la tematica pe care o studia, chiar şi atunci când, uneori, 
alunecam în discuţii cu o altă tematică. 
După o perioadă, a trebuit să părăsim şi acest grup şi să ne 
îndreptăm spre un altul.  Acesta este grupul din care facem 
parte şi în prezent şi este grupul Agape, slujit de Emilian 
Bulgariu. 
Spre deosebire de stilul de leadership al celor doi 
prezentaţi anterior, stilul lui Emi poartă amprenta 
pregătirii pedagogice pe care o are. 
Aşa cum un profesor îşi pregăteşte tematica pentru stu-
denţi, în acelaşi fel, Emi îşi pregăteşte întâlnirile de grup 
atât din punct de vedere spiritual cât şi material.  În ceea ce 
priveşte partea spirituală, pregătirea lui pentru grup se 
poate observa prin viaţa trăită zi de zi.  Ca şi fiu, îl cuno-
aştem poate cel mai bine şi îi ştim atât calităţile şi darurile 
cu care Dumnezeu l-a înzestrat, cât şi luptele duse pentru 
ca viaţa lui să se menţină pe direcţia trasată de Dumnezeu 
pentru el. 
Un lucru pe care îl apreciem la Emi este modestia de care 
dă dovadă, dorinţa de a fi plăcut lui Dumnezeu, de a re-
specta şi a se supune autorităţilor pe care Dumnezeu le-a 
pus deasupra lui şi modul corect de a se raporta la acestea. 
Autoritate, începând cu părinţii, continuând cu profesorii 
pe care i-a avut, liderii bisericii şi liderii ţării. 

De apreciat este şi faptul că îi pasă de membrii grupului şi 
că iubeşte oamenii cu o dragoste Agape.  Doreşte ca atât el 
cât şi cei din jurul său să facă tot ce se poate pentru a-L cu-
noaşte şi a-L urma pe Dumnezeu. 
Este o persoană care dăruieşte foarte mult, atât material cât 
şi spiritual.  Cum şi în dragoste şi dăruire trebuie multă 
înţelepciune, Dumnezeu i-a trimis un ajutor potrivit pentru 
a-i fi echilibru, un sprijin în lucrarea pe care o face, pentru 
a-l completa în toate cele. 
Şi pentru că am ajuns la ajutorul potrivit, am observat să 
Dumnezeu i-a înzestrat pe toţi liderii cu care am intrat per-
sonal în contact, nu numai cu multe şi deosebite daruri şi 
calităţi, dar le-a dăruit şi câte o soţie minunată, care să ştie 
să fie alături de ei la bine şi la greu, care să îi susţină, să îi 
încurajeze, să îi iubească, să îi respecte. 
Şi fiecare dintre ele reprezintă un dar deosebit, sfânt, pe 
care numai Dumnezeu putea să le ofere, ca să le mai arate 
dacă mai era nevoie, încă o dată, cât de mult îi iubeşte şi îi 
apreciază pentru că au ales să facă parte din echipa de elită 
a liderilor lui Dumnezeu. 
Şi noi, cei care facem parte din trupul lui Dumnezeu, îi 
apreciem, îi iubim, îi susţinem prin rugăciune.  Încercăm să 
fim alături de ei şi să îi privim ca pe nişte aleşi ai lui 
Dumnezeu, chiar şi atunci când nu suntem în totalitate de 
acord cu alegerile lor, chiar şi atunci când suntem doborâţi 
de ispita criticării.  Şi mai mult, chiar şi atunci când ceva 
din jurul nostru spune “Nu”, noi alegem să spunem “Da” 
şi să ne gândim că dincolo de ei este Dumnezeu. 
Mulţumim lui Dumnezeu pentru voi şi fiţi binecuvântaţi.  

[...] Continuare din pagina 4  

Eugenia Zbângu : “ Sunteṭi o familie minunată. Domnul să 
vă dea inṭelepciune ṣi credinṭă să faceṭi totul spre slava ṣi 
onoarea Lui!” 
Remus Boancă : “Pentru mine Emi este un adevărat lider 
care ṣtie să ofere potenṭialul dăruit de Dumnezeu celor din 
jurul lui. Slujirea lui Emi ṣi a Anuṭei mă fac să ȋmi doresc 
ȋntâlnirea de grup cu toată inima, pentru că acolo sufletul 
meu găseṣte pace, liniṣte ṣi încurajări pentru lupta din 
viaṭa de zi cu zi.” 
Marius ṣi Anca Bulgariu : “Pentru răbdarea ṣi disponibili-
tatea cu care ne ȋntâmpini la fiecare grup, pentru expli-
caṭiile clare pe care le primim, îṭi mulṭumim!” 
Daniel Iacob : "Emilian este unul din cei mai importanṭi 
stâlpi ai credinṭei mele, dovada ṣi vasul lui Dumnezeu. În 
fiecare săptămână, la grup, ne ȋntăreṣte credinṭa ṣi ne dă un 

impuls imens, plin de energie, pentru a continua pe dru-
mul credinṭei. Îi mulṭumesc foarte mult pentru aceasta." 
Monica Pădurariu : Îmi aduc aminte de tanti Rodica ṣi de 
mama când mă gândesc la liderul nostru de grup (al meu ṣi 
al Ilincăi), Emilian Bulgariu. La cât de ȋncântate erau 
amândouă de predicile ṣi comentariile textelor din Biblie, la 
faptul că, cu Emi puteai să discuṭi orice lucru care te 
frământă, iar sfaturile lui sunt foarte generoase ṣi pline de 
duh.  Nu oricine poate fi lider de grup ȋn Biserica Neemia. 
Nu e lucru uṣor să asculṭi ȋncă alte opt, nouă persone, să le 
citeṣti inimile, să le ȋndrumi paṣii ȋn aṣa fel ȋncât să fii ṣi tu 
ca lider mulṭumit la sfârṣitul zilei. Dar cu Emi problemele 
par a avea rezolvare, lucrurile tind să se ȋndrepte spre 
făgaṣul normal, iar acum, că e “om la casa lui”, Anuṭa ȋl 
completează cu blândeṭea ṣi charisma ei, ȋmbogăṭind clipe-
le petrecute ȋmpreună cu fraṭii ṣi surorile la grupul Agape.” 
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Ionela Nemṭanu : “ Mulṭumesc din toată inima Domnului 
pentru voi, Emi ṣi Anuṭa! Mulṭumesc pentru că m-a aṣezat 
ȋn Biserica de casă slujită cu atâta dăruire de voi! Mulṭu-
mesc Emi pentru toată dragostea ta pentru Agape, pentru 
toată truda ṣi implicarea ta, pentru răbdarea ṣi ȋnṭelep-
ciunea cu care ne  ȋntâmpini săptămâna de săptămână. 
Mulṭumesc pentru că nu ne laṣi ṣi ȋncerci să ne aduci pe 
fiecare ȋn prezenṭa Domnului nostru! Mulṭumesc pentru 
grija ta specială pentru adolescenṭii grupului nostru! 
Mulṭumesc pentru  dovada unei vieṭi frumoase, curate , 
plină de dragoste, alături de scumpa ta soṭie Anuṭa, ȋn 
Hristos! Încurajările voastre, sfaturile ṣi mustrările, cu-
vintele pline de dragoste adevărată  sunt cu adevarat preṭi-
oase pentru mine. Domnul să vă binecuvânteze cu o inimă 
plină de dorinṭa de a-L cunoaṣte pe El cât mai mult ȋn 
primul rând ṣi prin  această cunoaṣtere harul Său să se re-
verse peste cei din jurul vostru! Sunteṭi cu adevărat preṭioṣi 
pentru mine ṣi pentru ȋntreaga Biserică de casă Agape! 
Bucuria, dragostea, răbdarea , blândeṭea ṣi credincioṣia să 
fie mereu cununa familiei voastre!  

Ana Maria Bursuc- Nu-mi amintesc exact anul în care l-am 
cunoscut pe Emilian, dar îmi amintesc de slujirea lui ca 
învățător la școala duminicală, Ariel. Cred că încă de atunci 
și-a descoperit calitatea excepțională de a fi lider și de a-i 
ajuta pe ceilalți să-l cunoască tot mai mult pe Domnul. Anii 
au trecut și am avut ocazia să-l am de trei ori lider (la Ariel, 
la adolescenți și acum la grupul Agape). De când Anuța i-a 
devenit soție, grupul nostru a căpătat culoare, având la 
cârmă doi lideri capabili să ne îndrume pe cărarea 
credinței, plină de încercări frumoase și transformări cu 
sens. Vă mulțumesc din inimă pentru slujirea voastră, 
pentru că-mi inspirați din dragostea Lui, pentru râvna pe 
care mi-o dați în cunoașterea lui Dumnezeu, pentru că 
sunteți mereu o încurajare și mai presus de toate acestea, că 
știți să mă mustrați în dragoste. Sunteți cei mai de preț în 
inima mea și vă doresc ca Domnul să vă lege tot mai mult 
în iubire, să vă dea curaj și forță pe mai departe! Călătoria 
nu se termină aici și nici binecuvântarile Domnului nu se 
opresc! Cu mult drag de voi! 

Mulțumim din toată inima lui Dumnezeu, Domnul nostru 
pentru credința, nădejdia și dragostea ce o purtați față de 
Creatorul și Mântuitorul nostru, Dumnezeul întregului 
cosmos văzut sau nevăzut. Pe temelia aceasta am fost zidiți 
și mulțumesc pentru tăria și statornicia dragostei voastre 
față de Marele Împărat al Slavei și Unicul Prinț al Păcii, 

reflectată și transmisă de 
atâtea ori prin diferitele 
contexte prin care ați 
trecut ca familie, 
contexte potrivnice sau 
pline de pace și bucurie. 
Mulțumesc pentru toate 
biruințele avute prin 
Hristos Isus, Cel care v-a 
adus de atâtea ori soluția 
izbăvitoare, pentru ca 
împreună să descoperim 
taina aceasta de a ne lăsa 
călăuzi ți  doar de 
priceperea Duhului 
Sfânt, Mângâietorul 
nostru. Prin Adevăratul 
Înțeles duhovnicesc noi, 
împreună cu voi, am 
gustat și continuăm să 
gustăm din minunea 

Vieții adusă de Cel ce a biruit neputințele , slăbiciunile și 
bolile nostre. Prin cunoașterea inimii Lui pentru noi, vă 
mulțumesc că nu renunțați la slujirea noastră săptămână 
după săptămână, făcându-ne cunoscut de fapt dragostea 
Sa pentru noi, prin modul vostru natural și frumos prin 
care faceți descoperită Evanghelia Harului, atât înaintea 
noastră, cât și față de cei ce nu au gustat încă din bogăția 
îndurării Lui. 
Mulțumesc Celui Preaînalt că pot să privesc cu bucurie la 
lucrarea mîntuitoare, desfășurată cu puterea și tăria 
gândurilor Lui făță de noi, copiii Lui: ” Caci Eu știu gân-
durile pe care le am cu privire la voi, zice Domnul, gânduri 
de pace, și nu de nenorocire, ca să vă dau un viitor și o 
nădejde. (Ier.29:11).„ 
În El, prin El și pentru El continuați să fiți un exemplu de 
familie a Lui Hristos, și mă bucur împreună cu voi, penru 
fiecare clipă în care luptați să vă apropiați cu o credință 
statornică de Căpetenia desăvârșirii dragostei noastre față 
de Cel ce este Dragoste. 
Mulțumesc Dumnezeului nostru pentru voi și pentru 
frumusețea întregului Templu Ceresc, ce-L restaurează 
Marele nostru Ziditor. A Lui să fie slava, cinstea, gloria, 
onoarea, și toate mulțumirile, căci El este Singurul Vrednic 
în toată veșnicia! ”Lăudați pe Domnul căci este Bun, căci în 
veac ține Îndurarea Lui!„ Amin!; și noi împreună cu voi, 
rostim și cântăm: 

Continuare în pagina 7 [...] 
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Acum câțiva ani, am ajuns la grup la Mihai și Lili și prima 
impresie care m-a cuprins a fost aceea că am intrat într-o 
casă plină de pace și nu acea pace care se caracterizează 
prin liniște, ci un fel de pace care te îmbie la deschidere su-
fletească pentru că ești acceptat și iubit exact așa cum ești, 
cu toate cele bune și cele rele. De atunci au trecut anii și, 
privind în urmă, pot spune că, sub buna oblăduire a celor 
doi, mâna de oameni care era grupul Betania, a devenit o 
mică familie. Câteva din lucrurile pe care le apreciez la cei 
doi sunt: la Mihai abilitatea de a fi lider sincer care știe să 

detensioneze situațiile sensibile, un om care dorește și care 
caută să cunoască legea lui Dumnezeu, specifică pentru 
viața lui. Pe Lili o știu de mult timp și chiar în interacțiunile 
noastre din trecut am admirat tot mai mult spiritul său 
blând și mai ales disponibilitatea de a da oamenilor circum-
stanțe atenuante și de a vedea partea bună a oamenilor chi-
ar atunci când circumstanțele spun altceva. Lili este o 
doamnă cu zâmbet larg, o inimă caldă și o gospodină 
desăvârșită.                       

Prin Mihai am primit 
multe sfaturi și lecții 
de viață. Dumnezeu 
l-a înzestrat cu capac-
itatea de a spune cu 
autoritate, dar în 
dragoste, adevărul și 
mustrarea celuilalt cu 
blândețe. 
Una dintre lecțiile 
învățate : ca să pot să 
binecuvântez pe alții, 
trebuie să investesc 
în mine însămi, 
pentru că nu poți să 
dăruiești din ce nu ai. 

Mulțumesc lui Mihai și pentru consecvența cu care se in-
teresează de relația noastră personală cu Dumnezeu, de 
studiu, de biruințele și căderile noastre în contextele de zi 
cu zi. Și nu în ultimul rând, e un exemplu în creșterea și 
educarea copiilor, prin educație pozitivă și centrarea pe 
inimioara lor. 
Lili mi-a oferit consiliere în relația de cuplu. Am primit 
nespus de multe sfaturi valoroase și o prezentare cât mai 
realistă și compexă a acestei mici instituții-familia. Ea este 
un exemplu în ce privește cunoașterea Scripturii și con-
secvența studiului.              

Alina Romaniuc 

1.Ce bine e când fraţii 

În Domnul se unesc 

(:Şi-n dragoste şi pace 

Pe lume vieţuiesc!:) 

2.Ca roua ce se varsă 

Pe câmpuri şi pe văi, 

(:Şi binecuvântarea 

Cădea-va peste ei!:) 

3.Se va-nnoi odată 

Prin ei, locaşul sfânt; 

(:Toţi fericiţi şi liberi 

Vor fi pe-un nou pământ.:) 

Va merge spre lumină 

Atunci orice popor; 

(:Va fi numai o turmă, 

O turmă şi-un Păstor. :)  

<<Ce bine e când fraţii 

       În Domnul se unesc 

       Şi-n dragoste şi pace 

       Pe lume vieţuiesc>> 

 

Pornind de la imnul grupului nostru drag, mulţumim 

Domnului pentru Gabi şi Petrică, pentru slujirea lor şi 

pentru faptul că au fost alături de noi când am avut 

accidentul. Mulţumim pentru sprijin, pentru încurajări 

şi pentru rugăciunile înălţate Domnului. 

El să vă binecuvinteze cu mare credinţă şi viaţă 

veşnică şi să vă ocrotească pe acest pământ.  

Dan și Iulia Medeleanu 

[...] Continuare din pagina 6 
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Apreciem dedicarea în lucrare, a familiei Bagiu, și 
suntem siguri că nu pentru aprecierile noastre sacri-
fică din timpul lor,  timp care este din ce în ce mai 
greu să-l pui deoparte în aceste vremuri, ci pentru a 
aduna o comoară sus în ceruri. 
Mulțumim familia Bagiu, Nicu și Cristina, Rebeca și 
Diana, pentru răbdarea de care dați dovadă. Sigur 
cununa voastră va fi mare.  
 
 
Mulțumim, Nicu și Cristina, pentru toată truda și 
dorința voastră de a ne ajuta să facem pași în de-
scoperirea planurilor pe care le are Dumnezeu cu noi 
și în încercarea noastră de a trăi o viață sfântă. 
Mulțumim pentru răbdarea voastră de a ne asculta 
problemele și încercările fiecăruia dintre noi. 
 
 
 
Venim de fiecare dată cu drag la întâlnirea de grup.  
Ni se bucură inima când reușim să ne strângem cu 
toții,  dar la fel de bucuroși suntem și când ne adunăm 
doar câțiva dintre noi. Atunci părtășia atinge cote în-
alte, și suntem înălțați spre Cer.  
Și asta datorită vouă, dragii noștri Cristina și Nicu.  
Vă mulțumim pentru inima voastră căutătoare de 
Dumnezeu.  
Vă suntem recunoscători pentru că de fiecare dată 
dați uitării oboaseala și truda de peste zi, și ne slujiți 
pe fiecare în parte. Iți mulțumim Nicu pentru că ne 
aduci mereu inima aproape de Scripturi prin textele 
pe care le aduci înaintea noastră, îți mulțumim Cristi-
na pentru răbdarea pe care o ai în a ne explica  
înălțimile  la care noi încă nu am ajuns.  

Vă apreciem pentru că aveți curajul să vă faceți vul-
nerabili înaintea noastră, pentru că ne sunteți un ex-
emplu de familie, și părinți în Domnul. De asemenea, 
vă mulțumim pentru că ne-ați învățat să-l ascultăm pe 
cel de lângă noi, și nu doar să-l auzim. Pentru toate 
acestea, și multe altele, vă mulțumim! 
 
Cu mare drag, 
 
 
  
2006, English camp cu Biserica Neemia. Aici a fost 
primul contact cu familia Bagiu. În urma repetatelor 
invitații, am ajuns la grupul Betel, grup care, între 
timp, și-a schimbat componența. De prea puține ori v-
am mulțumit pentru  dedicarea voastră, pentru ospi-
talitate, pentru provocările săptămânale. Fiți bine-
cuvântați! 
 

Abby, Liz și Iulian Dominte 

Apreciez la Mihai foarte mult preocuparea lui ca în timpul 
săptămânii să avem fiecare din Biserica de casă Betania o 
cercetare aparte pe care s-o adâncim și s-o susținem cu 
pasaje din Scriptură. Apoi, dorința lui foarte mare să ne 
rugăm cât mai mult la grup. Mi-au prins foarte bine 
sfaturile să nu-mi aleg contexte mai ușoare în viață, să nu 
fug de situațiile grele și să nu mă mulțumesc cu puțin. Apoi 
îmi oferă sprijinul de care am nevoie prin  încurajări, di-
recționări, provocări.  Are o perspectivă pragmatică asupra 
vieții și asta-i întărește enorm rolul de lider. Mărturisesc și 
un aspect din culise: îi admir enorm dragostea lui pentru 
Lili, cum o adoră continuu din priviri și se topește când ea 
spune ceva profund.  
Așa e Lili: profundă, vizionară la propriu și la figurat, 

reușind să vadă cu ochi cerești ceea ce se petrece în jurul ei. 
Mă cucerește mereu prin raportarea pe care o are la ceilalți 
când au o nevoie: lasă vorbele cu duh deoparte și-și suflică 
mânecile să-i ajute.  Are un echilibru foarte frumos între 
descoperirile profunde din Scriptură și faptele credinței. 
Personal, îi mulțumesc enorm pentru toate sfaturile atât de 
utile tinereții mele. Îi sunt foarte recunoscătoare că nu-mi 
impune decizii, ci îmi oferă o perspectivă cât mai completă 
pe o cale bătătorită de ea.  
Amândoi sunt niște lideri extraordinari, îi numesc părinții 
mei din Iași, căci sunt foarte bineveniți în această perioadă 
a vieții mele.    

Estera Ștefan 

Beny 

Alina, Beatrice și Ovidiu Boancă 

Familia Zbângu 
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Îţi mulţumesc pentru puterea cu care ne slujesti la grup, 
pentru credinţa ta imensă şi pe care ţi-o admir, pentru tăria 
de caracter cu care îţi rezolvi problemele. Te rog să rămâi 
mereu aşa. Eşti un exemplu de urmat. Dumnezeu să te 
binecuvânteze!  
 
Cătălin, Slăvesc pe Domnul pentru că a îngăduit să fiu în 
acest grup slujit de tine! Eşti un om onest, perseverent şi 
care ştie să se jertfească pentru noi. Îţi mulţumesc pentru 
slujirea pe care o faci faţă de noi în ciuda problemelor tale 
şi a oboselii care te încearcă. Mă rog Domnului să-ţi dea 
putere şi credinţă pentru a merge pe drumul Lui până la 
capăt!  
 
Cetatea-de-scăpare n-ar fi un adevărat refugiu fără Cătălin, 
preotul Dumnezeului celui Prea Înalt, care ne trimite de 
fiecare dată pe noi – ucigaşii fără voie ai Binelui – la 
Adevărata Cetate de Scăpare, Isus Hristos, Mântuitorul 
nostru. Te admirăm din toată inima pentru disciplina ta în 
ce priveşte studiul Scripturii, pentru puterea cu care te 
trezeşti înaintea zorilor pentru a te întâlni în mod real cu 
Dumnezeu! De multe ori citim din Scriptură cu mintea în 

altă parte, dar ne 
simţim mustraţi de 
fiecare dată de 
hotărârea cu care tu 
cauţi mereu mesajul 
lui Dumnezeu pentru 
viaţa ta ASTĂZI! 
Apreciem hotărârea 
c u  c a r e  l u p ţ i 
împotriva păcatului şi 
vitejia cu care alegi să 
te pocăieşti imediat, 
fără a mai sta cu 
bubele Egiptului pe 
tine până mâine... Ne 
rugăm Domnului să-ţi 
dea în continuare 
înţelepciune să-L cauţi 
şi să ne îndrumi şi pe 
noi spre El, spre 
Adevărata Viaţă!  

Ionel și Alina 

Familia Antonese, prin simplitatea lor și prin felul lor de 
a fi prezenți la momentul potrivit pentru a-ți pune o mâ-
nă pe umăr în semn că „totul va fi bine” iese 
învingătoare după fiecare probă, ei ne-ar contrazice da-
torită modestiei, dar prin lentila dragostei noastre nu se 
poate vedea altfel. Fiecare membru al grupului El-Elohe 
formează o mică floare din cununa recunoștinței pe care 

timp de doi ani 
muncim cot la 
cot pentru a I-o 
o f e r i  l u i 
Dumnezeu.  
În grupul nostru 
Sergiu și Simona 
au reușit să 
traseze l ini i 
frumoase, bazate 
pe încredere și 
prietenie din 
dorința arzătoare  
de a ne face vul-
nerabili unii față 
de ceilalți. S-a 
format o pânză 
de păianjen din 
relații bazate pe 
sinceritate, în-

demnați să ne strângem tot mai mult spre centrul care 
ține această pânză și anume Isus Cristos. Într-o perma-
nentă stare de bucurie, fiecare întâlnire de grup este 
înfășurată de armonia cântecelor alese pentru a-L lăuda. 
Suntem un grup de „cântăcioși”care nu se pot abține să 
nu-I dea slavă și prin melodii.  
Sergiu este un lider care luptă să se facă înțeles pentru 
fiecare persoană din grup în ceea ce privește marile de-
scoperiri din Cuvânt. Îl vedem cum la fiecare întâlnire 
de grup încearcă să spună lucrurilor pe nume, să ne mâ-
ngâie când trebuie, să ne mustre, să facă o glumă fără să 
ne supere și mai ales să tacă atunci când cuvintele nu își 
mai au rostul. Este un lider care are nevoie de încurajare 
pentru că de fiecare dată a ales să lupte pentru a ține 
unit grupul. Fiecare întâlnire de grup ne binedispune, 
bucuria revederii face ca fiecare întâlnire de grup să o 
transformăm într-o adevărată sărbătoare. Cum să nu ne 
bucurăm alături de niște oameni minunați? 
Greutatea conducerii unui grup pare foarte mare atunci 
când privești cu un singur ochi, dar când deschizi ambii 
ochi vezi că alături de el este o soție de lider care îl ajută 
când se află în dificultate.  

Tabita 

Doamna Ana 

Continuare în pagina 10 [...] 
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Fiecare din noi ne bucurăm de sfaturile Simonei și ne mol-
ipsim de bucuria cu care descoperă lucruri noi din cuvîntul 
lui Dumnezeu. Prin descoperile ei „furăm” câte puțin și ne 
motivăm să avem aceeași curiozitate față de lucrurile 
mărunte prin care lucrează Dumnezeu în viața noastră. 
Sergiu, este o bucurie să vedem cum îți pregătești soția 
pentru Domnul îndemnând-o să-L caute tot mai mult, iar 
Simona văzând setea lui Sergiu după Cuvânt, ne-am dat 
seama că amândoi v-ați înjugat la jugul de a pregăti grupul 
pentru venirea Domnului.   
„Este o mare binecuvântare să faci parte dintr-un grup în 
care liderii te înțeleg și pot empatiza cu tine. Așa este Simo-
na, care înțelege foarte bine prin ce trec și are cele mai bune 

sfaturi pentru mine. Mulțumesc Domnului pentru răbdarea 
care mi-o arată atât ea cât și Sergiu, atunci când vin 
supărată la grup din cauza examenelor și totuși mă 
îmbrățișează cu dragoste și  continuă să îmi dea cele mai 
bune sfaturi. Mă simt într-adevăr binecuvântată să fac 
parte din grupul lor de casă. Fie ca ei să nu obosească în 
strângerea untdelemnului și Domnul să îi încurajeze tot 
mai mult pe drumul pe care ei îl au de parcurs.”  

Amy 

„Sergiu și Simona,  reprezentați pentru noi familia alături 
de care ne împărtășim bucuriile și tristețile vieții. Am 
pornit împreună în călătoria grupului dar și în viața de 
familie. Ne bucurăm de prezența voastra de fiecare dată, 
sunteți  o binecuvântare pentru noi prin dragostea care ne-
o arătați.  Dumnezeu a pus în voi atât de multe lucruri 
frumoase și vă îndemnăm să vă lăsați în continuare șlefuiți 
de El. Aveți potențialul unui diamant de cea mai mare 
valoare. Nu sunteți doar prieteni ci si adevărate modele de 
urmat în viața de familie și credință. Acest grup, avându-
vă ca lideri, a înflorit frumos pentru că ați ales să stați în 
spărtură și să mijlociți pentru fiecare membru în parte. Ne 
bucurăm că Dumnezeu a așezat în voi un discernământ 
aparte de a trata fiecare problemă în parte  și ușa casei 
voastre a fost permanent deschisă. Sunteți candidați buni 
ai „Timoteiului  istoric”. 
 
 
„Nu îmi  imaginam că voi ajunge să fac parte din grupul 
El-Elohe acum doi ani, dar se pare că Domnul m-a îndru-
mat spre acest grup. Voi faceți ca acest grup să prindă con-
tur, în special în acele momente când toată lumea este con-
trariată, fiecare încercând să găsească răspunsuri, unele 
discuții sunt atât de aprinse, încât ajungem la concluzia că  
„noi ne înțelegem, dar ne contrazicem”. Mă rog ca Domnul 
să vă ghideze în continuare, să va ia sub aripa Lui ocroti-
toare și să vă binecuvinteze cu pricepere și mult dis-
cerământ.” 
  
 
„Dragii mei lideri spirituali, 
Mulțumesc pentru grija pe care o purtați sufletelor noastre 
și pentru dragostea cu care v-a înzestrat Domnul pentru 
fiecare mădular în parte a grupului. Multă putere și har vă 
doresc, să rămâneți alături de noi prin teascul care ne stă 
înainte ca să scoatem cel mai bun ulei pentru Domnul nos-
tru. Cu prețuire de 
voi!”  

 
„Dragă Sergiu și Simona, 
Vă mulțumesc  pentru felul vostru, plin de dragoste, în 
care conduceți acest grup. Sunteți deosebiți prin relațiile 
apropiate pe care le stabiliți cu noi și prin consecvența cu 
care ne provocați să ne schimbăm, să trecem la un nivel 
mai înalt și astfel mai aproape de Cer. Vă prețuiesc și vă 
apreciez! Domnul să vă țină pe calea cea dreaptă, căci noi 
călcăm pe urmele voastre.” 
  
 
 
„Orice lucru El îl face frumos la vremea lui; a pus 
în inima lor chiar și gândul veșniciei, măcar că 
omul nu poate cuprinde, de la început până la 
sfârșit, lucrarea pe care a făcut -o Dumnezeu. 
[Eclesiastul 3:11]. Sunte ți o rază de lumină pentru 
fiecare suflet care Dumnezeu îl trimite în calea 
vieții voastre. Vă mulțumim pentru slujire și sun-
tem siguri că pentru toate Dumnezeu v -a pregătit 
un cadou minunat.”   

Lori 

[...] Continuare din pagina 9 
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Mariana 

Corneliu & Ana 
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R o b u l 
D o m -
nului - 
D o m n u l 
Eugen 
Noi sun-
t e m 
c o p i i i 
D o m -
nului așa 

cum ne numește Mântuitorul cu o dragoste de neînchipu-
it…însă pe dl. Eugen îl vedem ca pe un rob al Domnului 
precum Pavel, care tot timpul se descria așa, un rob care își 
iubește Stăpânul și ascultă glasul Lui în orice decizie.  
Suntem binecuvântați cu belșug de cer și amintirile pe care 
le strângem în inimile noastre sunt de neprețuit.  
Ne simțim iubiți și pe drept cuvânt ONORAȚI să fim slujiți 
cu asemenea inimă din El. 
Întreaga suflare El Olam aduce puținul din preaplinul pe 
care îl primim cu fiecare zi mai mult din El prin dumneav-
oastră, dl. Eugen: 
Dna Ana Rotaru: “învață lepădarea de sine slujind pe cei 
din jurul său, uitând de sine, săritor la oamenii care au 
problema. E blând, are o înțelepciune și dragoste de sus în 
cârmuirea bisericii de casă, e tare în credință, biruie 
oboseala cu multă bucurie de dragul Domnului și al nos-
tru”. 
Familia Iacob Liliana si Benone: “modul de slujire extraor-
dinar, mai ales că este gazdă tot timpul, credincioșie în 
toate lucrurile, consecvență, plecăm zidiți de la grup de 

fiecare dată”. 
Dna Iulia Boanca: “măi, o putere ce are omul acesta! Cu 
dna. Elena îi iubesc pe fiecare membru atât de mult!”. 
Gabriela Nemțanu: “ospitalier, modul cum ne primește și 
cum pregătește cu dna. Elena câte o masă pentru ziua 
fiecăruia, seriozitatea cu care se implică (chiar dacă pleacă 
în delegații sau este obosit sau bolnav, nu renunță la grup), 
tot timpul plin de pasiune, și îmi place mult modul cum mă 
primește duminică, felul cum salută cu Pacea Domnului”. 
Irina Juverdeanu: “inima specială în apropierea de Cu-
vântul Domnului, de fiecare dată după o întâlnire, ochii și 
inima mea sunt hotărâți din nou și din nou să privească 
ferm spre Ierusalim. Dragostea cu care slujește biserica 
Neemia - dacă este cineva nemulțumit, dl. Eugen este prim-
ul care sare în apărarea fratelui vorbit de rău. Împreună cu 
dna. Elena, pregătesc zilele de naștere superb…o familie 
care au brațele întinse pentru unitatea și armonia pe care o 
dorește Mântuitorul. Învățăm de la el cum să învingem 
oboseala, apatia. Primul lucru de când sunt aici, la această 
biserică de casă, m-a impresionat rugăciunea constantă pe 
care o rostea: Să nu venim la grup pentru că suntem ob-
ligați, ci să venim cu bucurie, că este o sărbătoare când ne 
revedem. Pur și simpu îmi dădeau lacrimile de fiecare dată. 
Minunat să ai un astfel de păstor! Îmi mai aduc aminte, 
cum odată, la grup, pe toți ne durea spatele. Dl. Eugen abia 
se ridica de pe scaun…și chiar și asa, tot ne-am întâlnit. La 
finalul acelei întâlniri, nu ne-a mai putut conduce la ușă, 
însă glasul ne conducea cu bucurie. ” 
Cu drag, Biserica răsfățată din casa familiei Dăscăleanu 

Domnul Valentin Meiu - un  adevărat lider, un păstor ce își 
conduce cu pasiune și dedicare mica sa turmă,  către Ieru-
salimul Ceresc. 
Așa cum îl cunoaște toată Neemia, ne cucerește mințile și 
inimile prin vorbirea-i fluentă, vioaie, presărată cu delicioa-
se expresii moldavo-românești, încât la plecarea de la grup 
te miri când a zburat timpul. 
Nu poți să nu te molipsești de râvna sa pentru Cuvânt, 
pentru descifrarea simbolurilor, de acea truda continuă de 
a vedea dincolo de învelișul noțiunilor, de "coaja lucru-
rilor", cum spune dumnealui adesea. 
O viziune largă, argumentări convingătoare, corelații sur-
prinzătoare, profunzime și savoare, iată ce descoperi în  
discursul public sau ocazional al domnului Vali. În același 
timp, sinceritatea cu care împărtășește despre slăbiciunile și 
neîmplinirile dumnealui e copleșitoare. Autoironia și 
ușoara amărăciune a evocărilor din anii copilăriei sau ai 
tinereții sale, dau și mai multă greutate îndemnurilor, obse-
vațiilor, interpretărilor biblice pe care le încercăm la grup, 
căci vedem minunea Cerului în fața ochilor noștri: viața 
transformată a acestui om. 

Cu sig-
u r a n ț ă , 
strălucirea 
m ă r g ă r i -
tarului as-
cuns în fi-
ința sa e 
mult mai 
puternică, 
dar neput-
ința de a o vedea în toată splendoarea ei, ne aparține nouă, 
celor ce-i stăm în preajmă. De aceea, nu pot decât să-i 
mulțumesc din inimă pentru toată osteneala de fiecare joi, 
pentru amabilitatea din fiecare duminică dimineața, pentru 
permisivitatea față de "turma" El-Roi, pentru entuziasmul 
și focul credinței cu care ne înconjoară, pentru doamna  
Ramona...pentru multe, multe altele! 
Mă înclin cu recunoștință la picioarele Domnului pentru tot 
ce a sculptat în ființa acestui Om pe care, cu cât îl cunosc 
mai bine, cu atât îl prețuiesc mai mult! 
           Elena Ilie, din partea grupului El-Roi 
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Silviu dragă, îți mulțumim...și de aici poate să 
înceapă o listă fără sfârșit… 
 Îți mulțumim pentru tine "boss" :), pentru tine 

și pentru scumpa ta soție; vă prețuim și vă   
îndrăgim; 

 îți mulțumim pentru efortul săptămânal de a 
ne reculege de pe cărările noastre de zi cu zi și 
de a ne aduce pe calea Lui; 

 îți mulțumim pentru bătăliile care le duci 
pentru a ține flacăra vie a grupului înaintea 
Domnului; 

 îți mulțumim pentru tot timpul pe care ți-l 
petreci alături de Domnul tocmai pentru a 
putea trage noi foloase neprețuite; 

 îți mulțumim pentru înțelepciunea de care dai 
dovadă în orice situație ce apare în viața 
fiecăruia dintre noi; 

 îți mulțumim pentru timpul de părtășie al 
fiecărui grup - reușești să faci să ne simțim cu 
adevărat liberi, liberi să spunem tot ce avem 

pe suflet; 
 îți mulțumim pentru timpul de studiu; îți 

mulțumim pentru "temele pentru acasă"; 
 îți mulțumim pentru timpul de rugăciune al 

fiecărui grup; 
 ÎȚI MULȚUMIM... 
Doamne Tată, îți mulțumim pentru Silviu și Liz, 
pentru casa lor și pentru credincioșia lor!    
 
 Miana și Florin Musteață 

Zi de toamnă în 2008…trei tineri entuziaşti, credincioşi 
Domnului Isus, sunt invitaţi în casa familiei Luca să fie 
pastoriţi de d-l Radu Luca. 
Stânjeniţi şi destul de neadecvaţi, am început prin a ne 
dărui câte ceva din cele  duhovniceşti, ne-am complimen-
tat, încurajat…am răscolit câteva amintiri comune care să 

ne lege…şi aşa am 
p o r n i t  î n t r - o 
călătorie frumoasă, 
solicitantă, recuno-
aştem J, …călătorie 
spre ţărmurile lu-
mii nevăzute, a lui 
Dumnezeu! 
Au fost luni intregi 
de acomodare, luni 
în care ne-aţi 
stârnit pasiunea, 
ne-aţi provocat să 
d e s c o p e r i m 
lăuntrul, omul as-
cuns al inimii, fru-
museţea unică a 
Domnului nostru 

Isus Hristos! Plecam de la grup, şi în drum spre casă, în 
maşină, dezbăteam ce s-a discutat la grup, să ne asigurăm 
că am înţeles şi să ne îmbogăţim cu ce a fost “iluminat” 
fiecare. 
Mulţumim Domnului pentru răbdarea şi dragostea pe care 
ne-o arătaţi, pentru persevarenţa de a ne chema spre lucru-
rile înalte în omul dinlăuntru. Pentru discreţia pe care ne-o 
acordaţi cand ne slujiţi printr-un îndemn, încurajare, mus-
trare…deşi aparent vorbim în general, noi ştim că ne-aţi 
slujit în ce aveam nevoie.  
Mulţumim pentru cea mai curajoasă, profundă şi plină de 
VIAŢĂ călătorie, întâlnirea cu nevăzutul nostru Domn şi 
Mântuitor Isus Hristos!  
El să ne întărească în procesul înfloririi şi în a răspândi 
mireasma aleasă! 
 
 
 
Cu preţuire şi iubire, 
Cei patru tineri, entuziaşti, credincioşi Domnului ;)  
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Pe Benu și pe Lavi i-am cunoscut în 2010, atunci când la 
invitația unor foarte buni prieteni, am trecut pentru prima 
dată pragul casei lor. A fost suficientă acea primă întâlnire 
ca să intuiesc că am intrat în casa unor oameni deosebiți, cu 
un dar de slujire aparte. De atunci au trecut mai bine de 
patru ani și încă sunt atât de multe momente în care mă 
minunez de toate darurile pe care Dumnezeu le-a pus în ei. 
Nu cred că ai cum să-i cunoști îndeaproape și să nu-i 
îndrăgești. Benu este una din puținele persoane pe care le 
cunosc, care atunci când întreabă „Ce mai faci?” chiar este 
interesat de răspuns. Are un fel aparte de a se apropia de 
oameni, de a-i face să se simtă importanți. Un alt lucru 
deosebit de important este sinceritatea debordantă a lui 
Ben. El nu pozează într-un Superman al credinței și nu-și 
exercită rolul de lider de pe piedestalul liderului infailibil. 
Ci, din contră, vorbește deschis despre luptele lui, despre 
perioadele de secetă spirituală ca și despre perioadele de 
biruințe. Și într-un mod paradoxal, de multe ori am simțit 
că am învățat enorm din experiențele de eșec pe care le-a 
împărtășit. Apreciez la el și seriozitatea pe care o are în fata 
Cuvântului. Este îndrăgostit de Dumnezeul revelat prin 
Scripturi și mereu încearcă să ne transmită și nouă aceasta 
dragoste. Benu nu este omul care se mulțumește cu puțin 
cu atât mai mult în ceea ce privește alergarea credinței. Este 
un atlet de primă categorie, care și-a luat niște repere clare, 
iar a cărui singură țintă este Cerul! Dumnezeu să 
însuflețească în tine toate darurile și să te facă să devii tot 
mai mult asemenea Lui! 
Iar Lavi... Lavi este cel mai bun ajutor pe care l-ar fi putut 
avea Benu! Este o femeie deosebită din toate punctele de 
vedere. Admir la ea consecvența în părtășia cu Dumnezeu 
(consecvență în studiu, dar și în lupta pe genunchi pentru 
frați). Admir la ea capacitatea de a sluji chiar dincolo de 

limitele ei: în boală, în 
t i m p  d e  a p ă s a r e 
sufletească, în încercare 
de orice fel! Lavi este 
acea persoană care caută 
să înțeleagă fiecare 
context al vieții dintr-o 
p e r s p e c t i v ă 
duhovnicească, care vrea 
să-și onoreze Împăratul 
prin fiecare alegere a 
zilei. Pentru Lavi zilele 
nu sunt monotone, iar 
rutina nu-i este un dușman. Ea este omul care profită de 
orice moment liber (când Sara doarme, sau se joacă 
singurică) pentru a se delecta din Cuvânt! Au trecut patru 
ani de când o cunosc, și pe măsură ce timpul trece, îmi dau 
seama că Dumnezeu mi-a făcut un mare dar! Lavi pentru 
mine este mai mult decât soția liderului de grup, este o 
prietenă de suflet, în fața căreia mă pot destăinui fără teama 
de judecată, știind că nu voi primi doar bătăi pe umăr, ci, 
dacă este nevoie, și o mustrare făcută cu dragoste (de care 
am nevoie de multe ori).  
Dragilor, sunteti nespus de frumoși împreună! Și mă bucur 
că există această ocazie ca să îmi pot exprima recunoștința 
și afecțiunea pe care o simt pentru voi! Mă rog ca 
Dumnezeu să vă dea călăuzire și puterea de a rezista în fața 
oricărui atac! Mă rog să nu obosiți niciodată în minunata 
slujire pe care o faceți! Iar Cel care vede toate lucrurile, să 
vă răsplătească toată truda cu acea cunună care nu se 
vestejește niciodată! 
Cu prețuire, Patricia (și în asentiment, și Alex) :D 

Orice „Neemist” şi nu numai, membru activ al unui grup 
de casă şi cu o dorinţă arzătoare de a cunoaşte tainele Scrip-
turii, va confirma spusele mele (fiecare în dreptul 
lui,bineînţeles): „Grupul meu e cel mai tare!”. Şi... adevăr ar 
grăi! Iar pentru aceasta, pe lângă Harul Domnului şi bine-
cuvântările Lui, e nevoie de un lider capabil, iubitor şi cu 
totul devotat Mirelui. Noi, grupul EliEL, ne putem mândri 
cu asemenea lideri!!! Lideri care se completează atât de fru-
mos ca şi cuplu de familie , prin caractere diferite dar 
având aceeaşi viziune, încât este atât de uşor să înveţi de la 
ei şi prin ei ce înseamnă să fii un adevărat copil de 
Dumnezeu.  
 Cu recunoştinţă faţă de Creator şi cu mulţumire faţă de 
voi, Ben şi Lavi, mărturisim in faţa tuturor că Grupul EliEl 
este cel mai tare...stâlp al credinţei noastre! 
  Cu mult drag, 

Alex și Oana 
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Roxi Clim 

Pe lângă frumusețea fizică, liderul nostru de grup are o 
fantastică frumusețe interioară, adică e acel om cu duhul 
blând și liniștit, după care tânjește fiecare. Alina și Sebi  
sunt un cuplu elegant și plin de pasiune pentru Domnul și 
pentru lucrarea din biserica Neemia. Îi  mulțumesc Dom-
nului  că prin Sebi, păstorirea grupului El-Shadai este o 
binecuvântare pentru biserică și pentru fiecare oiță din 
turma Sa. Exemplu de dăruire, curaj și implicare în viața 
celor din grup prin ascultare și încurajare, te face să nu 
ratezi nici o întâlnire. Studierea Cuvântului și lumina ce o 
primește de la Cel Sfânt, o împărtășește cu drag celorlați, 
aducând înviorare și îmbărbătare pentru fiecare suflet. Știu 
că are și multe frământări legate de serviciu, de aceea mă 
rog ca Bunul Dumnezeu să-i dea înțelepciune în luarea 
celor mai bune decizii care să-l onoreze pe El și flacăra 
curată a credinței să ardă necurmat pe altarul Lui.  
 
 
 
Sebi, mă bucur să privesc un om ca tine, care alege să ur-
meze pe Hristos, în ciuda lucrurilor care trag ființa umană 
în jos. Mă încurajează Domnul mult prin tine, prin faptul 
că te lași descoperit față de noi la grup. Alegerile tale, din-
tre bine și rău și împărtășirea acestora cu noi, sunt o zidire 
foarte mare! Apreciez dăruirea ta față de grupul El-Shadai, 
deoarece  mereu lași grijile și problemele tale și alegi să te 
dăruiești nouă. 
 
 
Pentru că deși ne cunoaștem de puțin timp, ne-ați primit 
cu brațele deschise în familia voastră și în familia El-
Shadai. 
Pentru dedicarea și stăruința în studierea Cuvântului și 
părtășia autentică pe care o simțim din partea și împreună 
cu voi . 
Pentru că suntem binecuvântați să vă avem alături și 
pentru că vă iubim. 
 
 
 

Biserica de casă nu este Sursa, dar este un canal prin care 
Domnul îmi demonstrează  că El există, că Relațiile după 
care sufletul meu tânjește sunt posibile și reale, că într-o Zi 
le voi trăi exact așa cum El le-a gravat în mine.Biserica este 
o sursă de Zvonuri din Altă Lume, la care mi-e dor să 
ajung! Când stau puțin și mă gândesc cum ar arăta 
Neemia fără biserici de casă, cum ar arăta viața mea dacă 
nu ar mai fi întâlnirile cu frații în căsuțele noastre: simt un 
gol în stomac, realizez o pierdere mare. Mă bucur în spe-
cial când vin amândoi la grup: și Sebi și Alina....scuze: 
amân-trei, și Alex. Sunt o echipă completă pe care ne ba-
zăm fizic și spiritual. Mulțumim scumpilor că alegeți să ne 
adunați și să ne iubiți săptămânal. Alegerea vostră de a 
sluji pe Domnul, slujindu-ne pe noi, este importantă, dor-
ită, mângâietoare.  
 
 
 
De cele mai multe ori, propriile probleme, îngrijorări, con-
texte de viață, ne înghit și ne acaparează toată atenția, con-
centrarea, chiar și energia. Ne fac indisponibili de a asculta 
și ne predispun la a vorbi și la a arăta spre sine, spre cât de 
”necăjiți” suntem. Nu am văzut asta la scumpii noștri lid-
eri. Poate în adâncul inimii luptă la acest capitol ca orice 
alt credincios, dar în fața noastră mereu au fost cu urechile 
ciulite și cu inima deschisă spre a ne asculta și ajuta. Chiar 
și atunci când au trecut prin marea de foc a vieții lor, când 
au pierdut casa în incendiu, tot noi am vorbit mai mult la 
grup. A fost una din perioadele când Hristos a luminat cu 
o mare putere prin voi. 
Vă apreciem pentru disponibilitatea voastră de a lupta, de 
a nu vă lăsa biruiți, doborâți de diversele contexte trăite. 
Vă apreciem pentru disponibilitatea de a ne sluji cu toată 
inima, chiar și atunci când sunteți la capătul puterii și la 
limitele energiei. 
Vă apreciem pentru implicare, fiindcă una este să asculți și 
să rămâi indiferent și alta este să pui umărul spre ajutor. 
Vă apreciem pentru discernământul avut. De multe ori, 
prin sfaturi, rugăciuni înălțate, prin mustrările pline de 
dragoste, ne-ați condus spre Lumină. 
Vă mulțumim pentru veghere, pentru modelul vostru, 
pentru dorința de a alerga continuu spre cer. Fiți bine-
cuvântați! 
 

Roxana Corodeanu 

Robert și Daiana Romaniuc 

Vanea și Ana Ropot 

Saveta Clim 
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Partea dinafară, partea dinăuntru 
Zilele trecute, am trecut pe lângă blocul din Oancea unde a 
locuit familia Ghica și amintirile au dat năvală.  M-am 
simțit mereu foarte bine primită în apartamentul lor 
simplu, de la parter, unde mă întâmpina doamna Doina cu 
zâmbetul pe buze și domnul Costel jovial și generos în cu-
vinte bune. Totul părea atât de natural și atât de firesc, încât 
nu mi-am pus decât târziu de tot problema efortului și a 
lepădării de sine pe care le implicau întâlnirile noastre.  
Văzute dinafară, păreau poate doar pretext pentru niște 
discuții interesante, la un covrigel și apă minerală! Și totuși, 
am descoperit că până și acei covrigei uscați păreau mai 
gustoși și mai aromați împreună cu oamenii aceștia, care-și 
deschiseseră casa ca să primească un necunoscut. 
Văzute lucrurile dinafară, eu păream doar o tânără care 
venise să vadă un grup de minoritari religioși, despre care 
în general nu avea o părere proastă, pentru că, în teoriile 
liberale, aceștia formează baza pentru nașterea societății 
civile. Văzute lucrurile din interior, doamna Doina și dom-
nul Costel știau ca există întrebări dure despre existență și 
despre sensul ei, formulate în limbajul filosofilor și al unei 
lumi profane, despre moralitate sau despre lipsa acesteia. 
Văzute lucrurile dinafară, viața mea era una bună, cu  
imaginea unei persoane respectabile și decente, cu zâmbet 
pe buze, ca și cum toate lucrurile ar fi fost la locul lor, dar 
văzută din interior viața mea era urâtă, strâmbă, chinuită, 
cu rânjet pe suflet ca și cum eu aș fi fost stăpâna lumii și eu 

puneam toate lucrurile în ordinea care-mi convenea. 
În toate întâlnirile noastre – care, atenție!, dau dependență–, 
partea dinăuntru a primit o șansă să se curățească. Partea 
dinafară a primit mai puțin, cunoscută fiindu-i apucătura 
spre fățărnicie. 
Sunt atât de bucuroasă acum că acești oameni, Doina și 
Costel, au văzut și partea dinafară, dar și cea dinăuntru! M-
au lăudat, dar mi-au și zis ce văd, m-au iubit așa cum eram, 
dar fără să mă menajeze.  
Fără acei covrigei, fără deranjul pe care și l-au asumat ca 
gazde, fără implicarea lor în lupta pentru înlăuntrul meu, 
aș fi rămas doar cu partea dinafară și răsplățile ei.  
  Din partea grupului Emanuel 

Dana Lungu 

Mulțumesc pentru că mă faci părtașă descoperirilor pe care 
ți le dă Domnul în fiecare zi. Mulțumesc pentru că, prin 
lecțiile pe care le-ai primit de la viață, primesc și eu lecțiile 
mele! Mulțumesc pentru disponibilitatea de a asculta și a 
empatiza! Mulțumesc pentru că îți pui inima să îl cauți pe 
Domnul și, astfel, pot primi de la El prin tine sfaturi preți-
oase! 
....si nu în ultimul rând, multumesc pentru… Goruni!  
   Cu drag, 

Sunt la grupul lui Iuli de 3 ani de zile și îi mulțumesc Dom-
nului cu toată inima și ființa mea pentru asta. Am primit de 
la El locul potrivit, la momentul potrivit și cel mai im-
portant, LIDERUL cel mai deosebit.  Iuli iți multumesc din 
toată inima pentru relația ta atât de profundă cu Domnul și 
sunt din ce în ce mai uimită de cât de mult aduni în fiecare 
zi. Îți mulțumesc pentru fiecare încurajare și sfat pe care le-
am primit din partea ta în timpul părtășiei la grup, îți 
mulțumesc pentru răbdarea pe care o ai cu fiecare în parte 
și pentru că știi să ne ridici privirea spre cel mai important 
scop al vieții. Mulțumesc pentru pasiunea pe care o pui la 
partea de studiu în fiecare seară de grup și pentru că 
reușești de fiecare dată să faci ca să coboare cerul peste noi 
și Domnul să ne umple cu prezența Lui, îți mulțumesc că 
datorită acestei pasiuni mă faci îmi fie dor la propriu de 
fiecare zi de grup. Îți mulțumesc că știi să privești lumea și 
toate lucrurile din jur cu alți ochi și de fiecare dată nu omiți 
să ne arăți și să ne povestești și nouă despre acestă lume 
diferită. Ești modelul de lider  și de om după inima lui 
Dumnezeu demn de urmat de fiecare din noi și ÎI MULȚU-
MESC LUI CĂ AM ONOAREA SĂ FIU UNUL DIN COPIII 
LUI, PĂSTORIT DE TINE.  

Cristina Petrea 

Ligia (Fărcășel) 
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Despre Iuli, liderul nostru, și cel ce ne slujește pe toți 
 
Îmi amintesc și acum prima dată când am venit la grupul 
de casa Emmanuel, slujit de Iulian Ghica, de entuziasmul 
meu și de ceea ce am auzit de la verișorii lui, Sami și Sergiu 
Ghica, din Focșani, despre el: și anume că și-a pus pe inimă 
să studieze Cuvântul Sfânt încă de la o vârstă fragedă, și că 
de atunci a început să întrezărească din sfințenia lui 
Dumnezeu așa cum puțini o fac!!! Când am auzit, știind că 
urmează să fiu studentă în Iași, mi-am dorit să ajung la 
grupul lui Iuli, și să-l ascult și eu pe acest lider, să văd ce 
anume l-a făcut pe el să fie atât de hotărât cu privire la 
relația cu Domnul. Am ajuns, și mare bucurie a fost să văd 
că laudele nu erau în zadar, că într-adevăr este un om care 
și-a pus inima să cerceteze, să adâncească și să împartă și 
cu ceilalți micuți ai turmei din mărgaritarele de preț pe 
care le descoperă în dedicarea lui și a timpului său în a cu-
noaște mai mult. Ca și membră a acestui grup de casă, am 
văzut în Iuli calitățile unui lider, ba mai mult, roadele lui, 
prospețimea cuvintelor lui mereu scăldate în mireasma 
Cuvântului, am apreciat sfaturile care ni le-a dat cu privire 
la problemele cu care ne confruntăm și că mereu a avut 
cuvinte de încurajare pentru noi, dar și mustrări menite să 
ne motiveze să aspirăm la a ne înălța dincolo de banalul 

existențial. Pot spune că ne-a adus la un tărâm al cunoaște-
rii plin de esență și ne-a arătat că El, Domnul, face minuni 
și poate că El e cel ce poate da fiecăruia mai mult decât 
merită și ne-a îndreptat ochii obosiți de grijile noastre către 
frumusețile infinite ce ieșeau la iveală din textul Bibliei, pe 
care îl studiam la întâlnirea respectivă. Pentru mine, pentru 
noi, membrii grupului de casă, Iuli este o persoană care ne-
a ajutat să creștem în cunoștință, în dragostea față de 
Dumnezeul nostru, și ne-a ajutat prin faptul că știe să își 
recunoască slăbiciunile, să conștientizăm nevoia de El. De 
asemenea, el ne-a dat curaj să luptăm, prin biruințele lui pe 
care ni le-a împărtășit! 
Iuli, îți mulțumim pentru răbdarea pe care ai arătat-o în a 
ne asculta și îndura oboseala noastră în fiecare săptămână, 
frământările și ideile noastre, că ai știut să ne dai sfaturi 
înțelepte și că ai văzut și perspectivele pe care noi singuri 
nu le puteam vedea. Îți mulțumim și pentru latura ta artis-
tică de a îmbrăca cât mai frumos cuvintele și ideile ce le 
redai, incât să ne uimești cu pasiunea ta pentru Cer, cu in-
ima ta din care izvorăște viața și cu untdelemnul ce-l 
strângi în candelă în fiecare zi cu dorința de a te apropia 
mai mult de Cel Sfânt, slujindu-ne pe noi! 
 
 

Diana Lazăr 

Dragă Iuli, 
Îmi pare foarte bine că te am ca lider de grup și apreciez 
mult motivația, pasiunea și puterea cu care ne vorbești. De 
asemenea, te consider un model foarte bun, sfaturile tale 
fiind de ajutor mai devreme sau mai târziu, iar spiritul tău 

menține atomsfera de captivare și atenție în grup. Fie ca 
Domnul să te binecuvânteze în continuare și să îți păstrezi 
pasiunea față de Cuvântul Său. 
 Cu respect, 
  Dani Chirilă 

Continuare în pagina 17 [...] 

Când descoperi oamenii din jurul tău, trăiești o schimbare 
de perspectivă. De ce? Pentru că ajungi să îi privești nu 
doar ca pe niște ființe care se zbat să trăiască, ci îi vezi în 
lumina a ceea ce poartă în interiorul lor. Așa mi s-a 
întâmplat mie cu frații din grupul de casă Eutih.  

În urmă cu aproximativ doi ani, după mai multe zile de 
frământări, am ales împreună cu Emil să facem din acest 
grup noul nostru loc de popas. Pe vremea aceea Eutih era 
cel mai mic grup din biserica Neemia, sub raport numeric. 
Aduna săptămânal numai cinci persoane despre care am 
constatat că nu mai știam mare lucru: Daniel și Simona 
Bosînceanu, Claudiu și Cerasela Bulgariu și Dana Boancă. 
Ulterior ni s-a alăturat și Loredana Bulgariu. Găsisem 
așadar cei mai potriviți oameni cărora să le slujim. 
Curând o mulțime de gânduri și fapte au ajuns până la 
mine, până la inima mea. Am avut astfel ocazia să văd în 
Dani un suflet care își prețuiește prietenii, cărora le rămâne 
fidel chiar peste ani. Nu a căutat niciodată să ne impună să 
gândim ca el, cu atât mai puțin în privința Scripturilor. 
Culege gânduri de pe paginile Bibliei și de la grupul 
Timotei într-un mod autentic și ni le împărtășește cu 
tragere de inimă nu pentru a ne convinge de credința lui, ci 
pentru a ne îmbogăți împreună sufletește. 
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Simona, pe de altă parte, este o persoană puternică, care 
duce multe pe umeri. Foarte dedicată fetițelor ei și atentă la 
nevoile lui Dani, ea are grijă să ne facă loc nu doar în casa 
ei, ci și în inima ei. Nu am auzit-o plângându-se vreodată 
de ceva, cu toate că, dacă o întrebi, îți spune ce o frământă, 
chiar ce o doare.  
Dani vine adesea frânt de la serviciu, iar Simona ne 
întâmpină uneori la întâlniri după o zi mai complicată în 
mijlocul copiilor, dar niciunul dintre ei nu-și pierde 
prospețimea interioară. Ne socotesc pe fiecare, oameni 
vrednici de încredere, înaintea cărora sunt ei înșiși. Pun 
umărul la greutățile noastre prin rugăciune și empatie, dar 
și suflecându-și mânecile cu bucurie. Apreciez discreția lor, 
modul în care își asumă limitele ca oameni, dorința pe care 
o au de a ridica ochii zilnic către Cel ce poate să îi 
izbăvească, ca să poată trăi prin credință. 

Cândva, Dumnezeu mi-a spus că eu și Emil ne vom alinia 
după Dani și Simona într-o luptă spre care El intenționa să 
ne poarte împreună cu mulți alți frați din biserică, dar nu 
am înțeles ce voia El să-mi comunice și I-am uitat mesajul. 
Apoi, peste familia noastră au venit vremuri tulburi, iar 
după trecerea lor am ajuns la grupul Eutih. Rememorez 
acest traseu și încep să pricep că Dumnezeu voia să-mi 
transmită și că a merge după ei mai înseamnă și a le asigura 
spatele din punct de vedere spiritual, a fi un soi de platoșă 
a ascultării care să-i protejeze, deopotrivă prin rugăciune, 
cât și prin fapte concrete. Îmi doresc din toată inima să 
putem trăi astfel pentru ei și împreună cu ei, pentru 
întărirea lor duhovnicească atât timp cât Domnul ne-a adus 
așa de aproape unii de ceilalți. 
Din partea grupului Eutih 

Lăcrămioara Juverdeanu 

Am fost primită la Fineas cu căldură la începuturi și 
păstorită cu dragoste mulți ani. Îi apreciem pe Radu și Car-
men pentru puterea ce o arată de a fi prezenți în viețile no-
astre, când ale lor sunt aglomerate și grele. Sunt doi oameni 
profunzi, luptători, care te fac să te simți dorit, primit și 
deosebit în prezența lor. Recunosc că m-am obișnuit tare la 
Fineas, ca într-o familie, unde rugăciunile îmi fac bine, am 
nevoie de părtășie , mustrare și încurajare. Apreciez că 
greul grupului îl duc Radu și Carmen, ca eu să cresc în cu-
noaștere de Domnul .  
Suntem o mână de oameni care vă transmitem că vă iubim , 
sacrificiile voastre contează și le vedem și vă mulțumim 
mult.  
Din partea grupului Fineas 

[...] Continuare din pagina 16 

Coca Veriveș 

Dragă Marius, dragă Moni,  
Pentru că sunteți una și formați împreună o familie atât de 
frumoasă, am vrea să vă mulțumim amândurora pentru 
toată slujirea  și toată dăruirea aduse pe altarul bisericii de 
casă Iedidia, pentru tot ceeea ce faceți pentru a ne învăța și 
încuraja să practicăm trăirea credinței în Hristos zi de zi.   
Ați fost de atâtea ori o încurajare și o binecuvântare să vă 
avem printre noi,  un exemplu prin felul în care vă trăiți 
credința indiferent de circumstanțele și greutățile vieții.  
Am vrea să vă încurajăm să vă țineți tari în credință, să vă 
dea Dumnezeu putere și înțelepciune pentru a conduce 
grupul de casă mai departe, să ne ținem cu toții uniți, prin 
credința în Hristos, Cel în care purtăm toată nădejdea  
noastră.   
Dumnezeu să vă binecuvanteze, El să vă fie aproape în 

călăuzirea pe acest drum.  
  Cu drag,  Nicoleta și Cristian 
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Îți mulțumesc pentru că de când fac parte din grupul Ie-
didia, ai avut un mare impact asupra mea. Mereu ai văzut 
prin noi, ai înțeles nevoile noastre și ne-ai încurajat să avem 
o perspectivă curată, corectă. Mă bucur că am avut șansa 
de a beneficia de cuvintele pline de sare, de întâlnirile atât 
de naturale, înviorătoare și unice în felul lor, de încurajările 
constante și de rugăciunile pline de har. 
Am rămas cu multe "semințe" în inima mea, care și acum 
dau rod. Una din ele este iertarea. Apoi, am descoperit ce 
înseamnă puterea Cuvântului, chiar dacă nu am înțeles 
totul. Nu voi uita "delete și de la capăt" sau "a citi Scriptura 
nu depinde de ceea ce simți" (foarte util) și mai ales, 
răbdarea, credința și consecvența pe care le-ai avut ca prin-
cipii la grup. Eu îți mulțumesc personal pentru aceste 
comori și doresc ca Dumnezeu să te călăuzească în contin-
uare ca și lider, pentru ca și alți "căutători" să poată  întâlni 
o persoană care să le arate direcția bună, așa cum am 
întâlnit-o eu! Domnul Isus să te binecuvânteze din plin! 
 

Aprecierea mea pentru voi nu poate fi cuprinsă în totalitate 
în cuvinte. Sunteți niște oameni minunați, perfecți, oameni 
care se simt iubiți de Dumnezeu și care împrăștie această 
iubire și celorlalți, în special nouă, celor din grup. 
În voi găsesc un model de viață trăită cu Dumnezeu. 
Sunteți plini de credință, înțelepciune și  văd cum trăiți pe 
acest pământ, aducând cerul mai aproape. 
Admir îndrăzneala de a cere lucruri mari, neobișnuite, lui 
Dumnezeu, admir că în orice situație, în orice lucru mare 
sau mic, îl implicați pe Dumnezeu, îl vedeți prezent acolo. 
Faptul că vă am alături ca lideri, mă face să mă simt în 
siguranță, simt că sunteți disponibili și dispusi să 
răspundeți oricând, la orice nevoie a mea. 
Sunteți frumoși împreună, minunați lideri de grup, sunteți 
ceea ce sufletul meu însetat are nevoie. 
Vă prețuiesc pentru ceea ce faceți, pentru ceea ce sunteți. 
                                                                                                                    

Lavi Anăstăsoaie 

Din clipa când s-a pus numele grupului, Iosia, am știut 
că se va scrie istorie alături de voi și așa este. 
Nu pot să uit ziua când ne-ați prezentat numele gru-
pului și implicațiile lui. Cum ne-ați provocat să fim fiec-
are în dreptul lui un mic Iosia și să aducem schimbare în 
locul unde Dumnezeu ne-a pus să fim regi și regine. Și 
așa a pornit la drum grupul Iosia, cu un nume mare, cu 
un grup mic de oameni, dar cu niște oameni puternici și 
vizionari în frunte. 
Nu pot să uit zilele când ne-ați slujit prin rugăciune, 
sfaturi și mai ales prin Cuvânt.   
Ștefan, țin minte grupuri, și nu au fost puține, când 
veneai și ne vedeai pe toți descurajați, abătuți și plini de 
îngrijorări. Nu știu cum sau cu ce forță reușeai să ne rid-
ici, să ne duci pe alte plaiuri, pe alte culmi ale cunoaște-
rii și cum prin cuvinte simple, spuse cu autoritatea și 

dragostea lui Dumnezeu, ne atingeai inimile rănite cu 
balsam vindecător. Toate acestea nu le-ai fi făcut singur 
dacă nu aveai în spatele tău o regină puternică și frumo-
asă, care te-a susținut când îți era și ție greu. Pentru 
aceasta îți mulțumesc, Anca, pentru faptul că nici tu nu 
ai renunțat la noi și ne iubești așa cum suntem, puțin 
nebuni J. 
Țin minte, Ștefan, când morțiș întârziai la grup, sau chi-
ar nu mai ajungeai, doar pentru a mă ridica pe mine să 
iau inițiativă și să conduc grupul: să adun oamenii la 
Cuvânt, la părtășie și apoi să țin piept întrebărilor și 
provocărilor ce le ridica textul de la studiu. Nu mi-a fost 
deloc ușor, dar nu pot să nu îți mulțumesc îndeajuns că 
prin asta m-ai făcut să depășesc anumite obstacole per-
sonale pe care le credeam prea grele pentru mine. 
Mulțumesc că ai crezut și crezi în mine, că pot învinge 
orice obstacol. 
Un ultim gând cu care închei este că voi ați devenit mai 
mult decât simple autorități. Ați devenit pentru mine 
modele în viață, oameni pe care i-aș urma cu drag, aș 
călca pe urmele voastre pentru că știu că mă duceți la 
pășuni verzi, adică scurt și la obiect fără să mai spun 
multe lucruri și să trag mâța de coadă, ați devenit     
LIDERI :) 
 
Cu deosebită admirație, 
 
 

Claudiu Andrei 

Ză blue boy 
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Alina Apostoae 

Așa cum cred că nimic nu este la voia întâmplării sub soare, 
tot așa cred  că nu este la întamplare faptul că  de 6 ani de 
zile sufletul meu se bucură de un har special, acela de a fi 
parte a familiei Iosia,  familie călăuzită în dragoste, în 
adevăr , în smerenie, în bucurie și în întristare în lumile 
văzute și în cele nevăzute de doi viteji, de o echipă... de un-
ul singur , sau mai precis  de Unul singur care ia două 
forme:  masculină și feminină. Da, Ștefan și Anca sunt două 
înfățișari ale unei singure realități, dar care poate exista 
doar în această formulă. Și cine nu-i cunoaște pe cei doi și 
de ce sunt ei capabili?  Exuberanță și discernământ, liber-
tate și echilibru, imaginație și Cuvânt, dragoste și odihnă 
sufletescă, o perpetuă metaforă a bucuriei, o permanentă 
metamorfoză a minții și a omului lăuntric, așa sunt ei, 
Ștefan și Anca. 
Țin să îi mulțumesc  Lui Dumnezeu  pentru Ștefan și Anca, 
pentru crâmpeele de Cer pe care le  desfășoară înaintea 

ochilor noștri,  pentru lupta lor în ascuns de fiecare zi, luptă 
la care noi, de multe ori nu avem acces, dar fără de care 
ziua de astăzi nu ar fi posibilă, pentru că această luptă  a lor 
se transformă în apă vie pentru sufletele  însetate care caută 
să rămână lângă Izvorul vieții.  Mulțumesc pentru curajul și 
credința  pe care a pus-o în ei de a-și asuma acest loc și 
acest  rol de părinți pentru fiecare dintre noi. Mulțumesc 
pentru faptul că niciodată întâlnirile noastre nu sunt prea 
lungi, ci sunt doar o degustare și un exercițiu pentru veșni-
cia pe care El ne-o promite, împreună, pentru  povestea 
care niciodată nu se termină pentru că El este  autorul  ei.  
Pentru ce vă prețuim?  Pentru că sunteți o frumoasă pro-
iecție a cerului, pentru că între voi și noi nu există monot-
onie, pentru răbdarea și dragostea cu care ne înconjurați, 
pentru că ne simțim parte a familiei Iosia, pentru că îmi 
doresc nespus să rămânem veșnic unii alături de alții. 

Ștefan și Anca…probabil cea mai contradictorie com-
binație și totuși cea mai bună și frumoasă. De multe 
ori mă uit cu uimire la ei și văd câtă discrepanță și 
câtă armonie în același cuplu. Grupul Iosia, cu cei doi 
în frunte, mi-a arătat și m-a primit în această armonie 
de cer, această frumusețe care izvorăște din ei doi. 
Ștefan, un suflet vesel și amuzant, e omul care mă fas-
cinează prin meditațiile lui, prin râvna lui pentru 
Hristos. Iubesc serile de miercuri sau joi,  în care pur 
și simplu ne adâncește în Scripturi și uităm de tot și 
toate și pur și simplu, adunați toți în jurul lui, încer-
cam să deslușim noi lucruri pe care nu le înțelegem. 
Mă uimește atât de mult când îl ascult și văd că parcă 
e în universul lui..parcă e un copil fericit cu jucăriile 
lui, sau ca o rățușcă veselă în apă, chemându-ne să ne 
adâncim și noi în acest univers fascinant. Mă umple 
de bucurie să văd cum cu fiecare întâlnire pasiunea și 
dragostea lui pentru Hristos crește tot mai mult, in-
suflând între noi aceeași dorință de cer și eternitate. 
Dar Ștefan nu e complet fără frumoasa și deosebita lui 
prințesă Anca. Plină de căldură, de la primul grup și 

până în prezent, Anca a fost cea care mi-a intrat în su-
flet atât de subtil și adânc, că nu mai are cale de ie-
șireJ)Mai rațională, mai exacta, Anca m-a surprins 
prin râvna ei pentru rugăciune și prin felul sincer în 
care m-a încurajat subtil să mă deschid și să fiu eu 
însămi. Dragii mei, Ștefan și Anca, mă bucur nespus 
că Domnul m-a adus la grupul vostru în care  mă simt 
atât de iubită și de apreciată. Mă încântă fiecare zi de 
miercuri sau joi în care aștept să vă întâlnesc pe voi și 
pe întreg grupul și vă mulțumesc pentru slujirea con-
tinuă pe care o faceți pentru noi. Mulțumesc pentru 
fiecare sfat (mai ales cele din drumul spre casă), 
pentru fiecare cuvânt, zâmbet, îmbrățișare, încurajare 
și în special, mulțumesc pentru fiecare poreclă nouă. 
:))) 
         Cu dragoste, a voastră  

Fâshgărl 

Domnul nu se uită la ce se uită omul; omul se uită la ceea ce 
izbește ochii, dar Domnul se uita la inimă.(1 Samuel 16:7), 
dar  ochilor  mei de om le-a fost dat harul de a vedea fru-
musețea inimilor voastre, și inima mea s-a lipit de a 
voastră...Domnul să va binecuvanteze azi și în veac, sa vă 

țină sufletele așa curate cum sunt,să vă dea putere să duceți 
până la sfârșit "lupta cea bună" în numele Lui și pentru 
Împărăția Lui! 

Roxana  Apostoae 
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Pentru Cristi și Mirela… 
Mulțumim Domnului şi apoi Bisericii Sale pentru toată 
ideea cu grupurile de casă, pentru că nu trăim ca insule 
solitare în această lume, ci avem oameni în jurul nostru, 
oameni care au aceeaşi direcţie ca noi.  

Multumim, Cristi și Mirela, că nu aţi renuntat să luptaţi 
pentru noi. Pentru slujirea voastră, în ciuda oboselii şi 
solicitării din ultima perioada în care am putut observa mai 
de-aproape inima dedicată pentru copilaşii voștri.  Pentru 
ospitalitatea şi casa deschisă la diferitele ocazii de 
sărbătoare în grup şi pentru  că v-aţi lăsat transparenţi şi 
oneşti în gânduri, fapte, cuvinte şi ne-aţi încurajat şi pe noi 
să fim la fel. Mulţumim pentru preocuparea voastră pentru 
oamenii din grup şi pentru inima voastră însufleţită de 
lucrurile cereşti, inspirându-ne astfel şi pe noi. Pentru că 
sunteti o familie statornică în Domnul, la cârma căreia 
domneşte El.  
 Şi pentru că numai Tu, Doamne, ne strângi laolaltă, nu 
putem decât să Te rugăm să-Ţi duci până la capăt 
gândurile cu privire la noi, gândurile lui Isus din 
Ghetismani şi să ne faci un Trup bine închegat care să-Ţi 
aducă slavă. 

întreaga familie Gherasim 

Dragii noştri Ionuţ şi Adina, 
Suntem de aproape 6 ani slujiţi cu consecvenţă şi multă 
dăruire de voi. Ne-aţi fost alături în momente fericite 
(naşterea Sarei şi a Măriucăi), dar şi în momente dificile, 
legate de sarcini, boli, dificultăţi financiare. În toate v-am 
simţit aproape, ne-aţi sprijinit cu rugăciuni, ne-aţi ajutat cu 
tot ce aţi putut şi cu mult pe deasupra. Întâlnirile săp-
tamânale de grup, ieşirile împreună la munte sau la un 
grătar, la un film sau întalnirile doar de dragul de a ne 
întâlni ne-au apropiat pe toţi, ne-au unit şi ne-au făcut  
ceea ce suntem, familia Logos. Mulţumim şefului nostru 
drag, Ionuţ, pentru toată seriozitatea pregătirii fiecărei 
întâlniri, pentru toate provocările ce le lansează prin in-
trebări legate de Cuvânt, pentru toată înţelepciunea şi dis-
ponibilitatea sa faţă de mofturile şi minusurile fiecăruia 
dintre noi. Mulţumim şi Adinei, cea mai draguţă secretară 
de serviciu, pentru că-şi împlineşte cu consecvenţă rolul de 
ajutor potrivit în ghidarea grupului. Mereu disponibilă, 
indiferent de oboseală, mereu atentă la detalii şi la fiecare 
dintre noi, este  femeia puternica din spatele şefului. Ne 
simţim iubiţi şi binecuvântaţi să facem parte din aceeaşi 
familie! 

 A se observa că, în familia Logos, fiecare are libertatea de 
exprimare a propriilor păreri şi idei, dar şeful, aşa cum e 
normal, este capul familiei. 
 Ionuţ şi Adina, ne  sunteti foarte dragi, vă iubim şi vă 
spunem un mare Mulţumesc pentru toată jertfirea voastră, 
deloc puţină!  Domnul să vă răsplătească inmiit în toate 
lucrurile, pe voi şi scumpii voştri copilasi!!! 
Cu multă dragoste şi  respect pentru tot ce faceţi pentru 
noi,  

Dragii noștri Cristi și Mirela, 
Mulțumim mult pentru disponibilitatea voastră de a sluji 
pe oameni. Mulțumim Domnului pentru răbdarea și stator-
nicia cu care v-a înzestrat în acești îndelungi ani de slujbă  
și ne rugăm pentru ca lucrarea voastră să o puteți duce la 
bun sfârșit. Credincios este Cel ce v-a chemat și va face 
lucrul acesta.Vă binecuvântăm în Numele Lui pentru inima 
lărgită și  pentru dragostea arătată  fiecărui membru în 
parte. V-ați manifestat întotdeuna  dorința voastră de a fi 
cu  noi toți laolaltă și niciunul să nu lipsească de la  părtășia 

noastră săptămânală. Domnul să vă răsplătească toate 
strădaniile depuse în organizarea de întâlniri și mese de 
dragoste pentru întărirea relațiilor frățești.  
Mulțumesc Cristi pentru darul tău special de a te apropia  
de oameni și mai ales de mine încă de pe vremea prunciei 
spirituale  și pentru discreția ta specială. Mulțumesc pentru 
încurajările primite și efortul depus de a ne învăța din Cu-
vânt. 

Tibi Pădurariu 

Simona Balan 
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Dragă familie Apostu Ionuț&Adina, 
 
Mulțumim pentru entuziasmul cu care ne intâmpinați 
mereu la grupul de casă, oricât de grea şi obositoare ar fi 
fost săptămâna voastră. 
Ionuț, mulțumim pentru răbdarea şi finețea cu care ne în-
curajezi să împărtășim din biruințele şi înfrângerile noastre 
de zi cu zi, în dorința de a zidi şi imbărbăta întreg grupul. 
 
              Cu mare pretuire,  
 
Ionuţ,  
Te preţuiesc pentru că ai umor, iar umorul e, pentru mine,  
primul semn al inteligenţei! În ce te priveşte, semnul 
păleşte în faţa realităţii pe care o anunţă. Iar dintre multele 
tale calităţi, e doar cea dintâi, cea care izbeşte ochiul. Mi-e 
greu să apelez la oameni chiar şi când mă împotmolesc, dar 
cu tine e uşor. Pentru că tu mergi două mile cu cel care-ţi 
cere să faci doar un pas, şi o faci la orice oră din zi sau din 
noapte, indiferent cum ţi-a fost ziua. Oferi mult, şi frumos, 
şi delicat fără ca celălalt să simtă că ţi-e dator. Pentru tine, 
preamultul pe care îl oferi e întotdeauna „prea puţin”, iei 
omul de unde este, aşa cum este, şi-l aştepţi, cu nesfârşită 
răbdare uneori, să devină, nu-l închirceşti după propriile-ţi 
reguli. Vă urmăresc la grup de atâţia ani şi mă tot întreb cât 
dintre darurile tale sunt reflecţia Adinei. Nu prea reuşesc 
să-mi dau seama, pentru că tu, Adina, eşti o preadiscretă 
Doamnă care, fără cuvânt, îl pui atât de frumos în valoare 
pe Ionuţ!  
          Cu mare, mare drag,  

La tine, Ionuț, aș enumera doar trei calități: răbdarea, 
neatârnarea, credința constantă și statornică. Răbdarea pe 
care o manifești cu naturalețe arată un univers interior 
echilibrat. Neatârnarea de vreo persoană sau un grup m-a 
făcut să te apreciez și să te respect cu drag. În același timp, 
implicarea în Biserica Neemia, în ținerea grupului Logos și 
în alte activități din trupul lui Cristos arată foarte clar cât de 
bine ai înțeles, Ionuț, care e partea ce îi revine celui ce se 
ostenește pentru Mireasa lui Isus. 
Nu în ultimul rând, credința ta în Hristos Domnul este 
imperturbabilă. Ea nu scade odată cu numărul mic de 
oameni veniți la grup sau cu nevoile vieții, care uneori au 
venit și peste tine, ca un val uriaș, ci firea ta rămâne calmă 
și dârză în împrejurări în care alții de mult și-ar fi pierdut 
cumpătul. Am învățat multe de la tine și-i mulțumesc 
Domnului pentru că în acest segment de viață te-am avut 
atât de aproape!                                                                
 
 
 
 
Ionuț, te prețuiesc pentru că te-ai pus cu totul în slujba 
sfinților, pentru blandețea ta și pentru îngăduința 
răbdătoare. Mulțumesc pentru modelul frumos de familie 
pe care îl oferiți , pentru faptele făcute în ascuns prin care 
dragostea fină a Domnului Isus s-a manifestat la vremea 
potrivită. Pentru cei mai scumpi copii pe care nu te saturi 
să-i iubești! 
                      

Dragoș & Ada and Co 

Ela Vulpe: 
Eu admir iubirea și dăruirea pe care le are față de noi, că 
este imparțial, ca preferă să iasă în pierdere pentru binele 
aproapelui, că are curaj și încredere în principiile lui 
Dumnezeu și ia decizii prompte cu riscul de a nu fi înțeles, 
ghidat de valorile în care crede, fiind activ în așteptare,  

 
rugându-se ca Dumnezeu să se descopere. Având același 
mod de raportare față de frații din Biserică și față de colegii 
de serviciu, prietenii de familie. 
 
 
Doina și George Manolache: 
Nu e ușor dar nu-i nici greu să spui ceva, cuiva, din sufletul 
tău. Știu ce simt, dar parcă n-am cuvinte potrivite pentru 
,,păstorul meu'', dar totuși...Vreau să-i mulțumesc pentru 
îndelunga lui răbdare de a ne aștepta la grup, pentru in-
trebările la care este supus și explicațiile săptămânale, 
pentru faptul că ne acceptă ,,mofturile'' firii pământești, 
prospețimea slujirii, încurajare, impartialitate, calm, bucu-
ria de pe chipul lui când te întâlnește, felul de a vorbi care 
te liniștește. Apreciez mult că nu există e-mail la care să nu 
răspundă sau să-și arate empatia. Îi mulțumesc lui 
Dumnezeu că l-am întâlnit și a vărsat peste el multe daruri. 
În încheiere, vreau să-i spun că-mi pare rău atunci când i-
am întristat fața sau i-am înșelat așteptările. 

Oana Bilan 

Nicu Apostu 

Nănuța 



Fam Dan și Oana Ionescu: 
Și astăzi sunt atât de uimită de modul în care Dumnezeu a 
călăuzit viața noastră, după ani de rugăciune și  
frământări,  în situația în care, Neemia era singurul loc 
pentru care eu însămi, umplându-mi mintea cu omenesc, 
îmi pusesem o stavilă de netrecut. Cu atât mai mult suntem 
convinși  de extraordinara,  copleșitoarea frumusețe a unui  
Dumnezeu surprinzător, care iubește cu pasiune și este 
uneori, atât de departe de gândurile noastre mărunte (e 
puțin spus).Dumnezeu cunoaște atât de adânc ființa no-
astră, încât la începuturi (Geneza 3: 8-10) ne-am ascuns de 
Fața Lui, pentru că această coborâre divină în noi e du-
reroasă, descoperă, dezvelește, te lasă gol. Să fii conoscut de 
El, înseamnă de fapt vindecare, o recompunere a ființei tale 
risipite, înseamnă că El va face în tine tot ce e mai bun, tot 
ce e perfect. De aceea știu că ceea ce am primit și încă 
primim în Neemia reprezintă darul, reprezintă odihna Lui 
peste noi. Prin  Ioan,  prin  căldura,  înțelegerea,  bunăta-
tea,  rara  calitate  de  a  proteja  sufletul omenesc cu deli-
catețe și generozitate, Dumnezeu s-a desfășurat încă o dată 
ca un Cort, ca o protecție vindecătoare peste noi. Ioan, nu ai 
intrat printr-o coincidență în viața noastră, ci  ești un dar 
minunat venit de Sus, iar sufletul tău în care sălășluiește o 
calitate greu de găsit, acea jucăușă,  copilăroasă  puritate  a  
copilului  eliberat  de  urâțenia  vicleniei,  vindecă  și bine-
cuvântează viața noastră. Ar fi o bună ocazie să scriu 
despre toți ceilalți care duc aproape imposibila de purtat, 
dar nesfârșit de onoranta greutate a slujirii, însă spațiul e 
limitat...și totuși nu pot să închei fără o ultimă, prea săracă 
afirmație: Pastore Ghica, sunteți în inima noastră! Pentru 
tine Ioan, convinși de bogata lor semnificație, declarăm cu-
vintele spuse de Dumnezeu unuia dintre vitejii Săi: „Oare 
nu Eu te-am împuternicit? Fii tare și curajos! Nu te teme și 
nu te înspăimânta, fiindcă Domnul, Dumnezeul tău, este cu 
t ine  or iunde  ve i  merge !”   ( Iosua 1 :9 , 
NTR)                                                    
 
Fam Rădulescu: 
Ce apreciez cel mai mult la Ioan și Lili este dragostea lor 
pentru oameni. Bucuria de a se întâlni cu cei din grup, 
bucuria cu care dăruiesc din puținul lor, dragostea și 
căldura cu care te ascultă când ai ceva pe inimă și încerca-
rea de a te încuraja prin propriile experiențe trăite cu Dom-
nul. Apreciez smerenia lor, armonia din familia lor, dragos-
tea pentru Cristos. Cel mai bine pe Ioan l-aș descrie prin 
pilda cu oaia rătăcită...el este omul care lasă cele 99 de oi ca 
să o găsească pe cea "rătăcită". Întotdeauna atent la grup, ca 
nici unul să nu se simtă ca un străin. Mângâie, încurajează, 
se roagă insistent și este plin de bucurie când Domnul 
aduce biruințe în viața unui membru al grupui de casă. 
Sunt recunoscătoare Domnului că ei îmi sunt lideri și mă 
rog ca Domnul să le dea putere să continue să facă această 
slujire, știu că nu este o treabă ușoară. Să continuați să fiți 
sare și lumină pentru cei din jur! 

Fam Bulgariu: 
Dragul nostru Ioan, 
Când ne mai povestești câteodată la grup câte ai de făcut, 
ne întrebăm dacă ziua are și la tine tot 24 de ore. Pentru că 
faci totul foarte bine - serviciu, examene, studii postdoc-
torale sau ore predate, asta după ce ai întors Cuvântul pe 
toate fețele de 1000 de ori, atât acasă, în cămeruță, cât și la 
Ezra, și te-ai rugat pentru fiecare din noi, și după ce ți-ai 
slujit familia, și după ce ai răspuns la o mulțime de 
întrebări și sfaturi medicale în biserică și nu numai. 
Și totuși, după toate aceste lucruri, vii în fața noastră, 
proaspăt și gata de slujire. Și ne aduni pe toți, care de unde 
venim, în jurul Scripturilor. Și ne povestești de pasiunea ta 
pentru oameni. Te apreciem pentru că nu ai căzut răpus de 
oboseală, și pasiunea pentru noi, grupul Maranata, învinge 
orice oboseală. 
Îți mulțumim pentru mâna întinsă cu care ne ridici când 
suntem în groapă. Îți mulțumim că ne încurajezi când, 
spunând orice gând mărunt din Scriptură, tu ne faci să 
simțim că am făcut o mare descoperire spirituală. 
Îți mulțumim că ne înțelegi pe fiecare și ne aduni împreună, 
chiar dacă suntem atât de diferiți! Și pentru răbdarea și 
dragostea cu care ne aștepți când nu venim la grup (și 
poate nici nu anunțăm)! 
Și cel mai mult îți mulțumim pentru consecvență și pentru 
că ești un model! Și pentru felul în care te prezinți vizitato-
rilor: "fericitul soț al Lilianei"! 
Și dragă Lili, 
Apreciem nespus frumusețea chipului Lui din tine! Ne ești 
tare dragă când ne povestești cum Îl iubești pe Domnul și 
cum te rogi pentru fiecare lucru și pentru fiecare om. 
Apreciem enorm pasiunea și preocuparea pentru colegii tăi, 
pentru a fi plină de bucurie și entuziasm înaintea lor. Îți 
mulțumim pentru slujirea ta în ascuns, pentru luptele pe 
genunchi. Ești un model de soție și mamă pe care orice 
femeie ar vrea să-l urmeze. 
 
Dragilor, vă mulțumim nespus pentru că ne-ați făcut loc în 
inimile voastre și că mâinile voastre nu obosesc să ne slu-
jească. 
 
Cu mult drag și recunoștință! 
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"Sunt felurite daruri, dar este același Duh; sunt felurite 
slujbe, dar este același Domn; sunt felurite lucrări, dar este 
același Dumnezeu, care lucrează totul în toți. Și fiecăruia i 
se dă arătarea Duhului spre folosul altora. " 1 Corinteni 
12:4-7 
Dragă Andrei, nu am văzut primii tăi pași făcuți prin 
credință, dar un lucru pot să spun despre ceea ce văd acum 
în tine, și anume că Dumnezeu locuiește și lucrează, în și 
prin tine. Mulțumesc Domnului pentru râvna pe care a 
pus-o în tine pentru grupul Mikdash, pentru pasiunea și 
grija pe care le manifești pentru fiecare membru din grup. 
Admir echilibrul și dragostea pe care le arăți în familia ta și  
căldura cu care ne primiți de fiecare dată la grup. Mă simt 
binecuvântată că Domnul m-a adus în mijlocul vostru și 
mă rog Domnului să ne ajute să putem fi mădulare unii 
altora în trupul lui Hristos. 
Slujirea ta ajută la înaintarea noastră și este înspre folosul 
nostru. Mulțumim Andrei.  
La cât mai mult ulei în candelă. 
                Cu drag,  

Dragă Andrei și Carmen, 
Vreau să vă mulțumesc pentru dedicarea voastră față de 
grup. Vă mulțumesc că m-ați primit în familia voastră. Car-
men, îți mulțumesc pentru căldura cu care mă primești de 
fiecare dată când vin mai devreme la grup, pentru că mă 
simt ca acasă.  
Pentru mine, semnul cel mai profund al prieteniei este 
atunci când devin parte din familie. Andrei, îți mulțumesc 
pentru că ești atent la reacțiile mele și îți dai seama de 
toanele mele numai din priviri. Apreciez că te porți cu 
mine ca și cu sora ta mai mică și ai grijă de mine ca un frate 
mai mare. Vă mulțumesc că prin fiecare sfat pe care mi-l 
oferiți, văd dorința voastră de a mă apropia de Domnul 
prin deciziile ce urmează să le iau. Vă mulțumesc că 
rămâneți în ascultare de Domnul pentru binele meu. 
 
 
Este minunat să vii la grupul de casă și să fii întâmpinat de 
chipuri luminoase și optimiste cum sunt cele ale lui Andrei 
și Carmen Muscă. Tot timpul am găsit în casa lor o oază de 
liniște (chiar dacă au 2 băieți plini de energie), un loc în 
care simțeam cu adevărat prezența lui Dumnezeu. 
 Indiferent de problemele prin care au trecut ei ca și fami-
lie, niciodată nu s-au plâns cât de greu le este, ba dimpo-
trivă, bucuria de pe chipurile lor a lăsat de înțeles că sunt 
cei mai binecuvântați oameni. Și chiar așa și este,  pentru că 
Domnul îi are în palmele Lui. Au fost multe încercări 
îngăduite de Tatăl, însă modul în care ei s-au raportat la ele 
a fost unul exemplar.  
Aș dori să vă mulțumesc pentru sacrificiul vostru de a 
găzdui, pregăti și păstori săptămânal grupul nostru Mik-
dash, și să vă încurajez să luptați în continuare alături de 
noi. 
 

Ramona 

Sorina Antonese 

Dragoș Andriciuc 

Era odată ca niciodată...vara. Cum bine știm, atunci erau și 
concediile. Liderul de grup împreună cu familia lui au 
plecat o vreme din localitate și ne-a lăsat în grija lui Marius 
Mihalache. Îmi amintesc  emoțiile mari pe care le avea 
atunci când ne întalneam și dorința lui ca seara să fie de-
osebită și consistentă în Domnul.  
Ne-am întâlnit în această formulă de două-trei ori. La 
sfârșitul verii, a venit o veste mare: grupul s-a împărțit în 
două, iar noul grupuleț a fost încredințat cu încredere lui 
Marius Mihalache. Prima întâlnire a fost emoționantă 
pentru toți dintre noi, dar, pentru că țineam unul la altul, 
încercam fiecare să încurajăm noua familie implicată. 
Nu ne-a ieșit foarte bine, așa că Marius a luat curajos și cu 
putere, inițiativă după inițiativă cu responsabilitate și 
credincioșie. Și-a exprimat dorința de a avea un nume de 
grup și din două trageri la sorți a ieșit Melhisedec!  

Apoi ne-a dat ideea de a 
avea caiet și pix pt 
n o t i ț e ,  a c e s t e a 
primindu-le chiar de la 
el. Și multe alte idei cre-
ative și care arătau că-i 
pasă mult de noi. Eu 
prețuiesc foarte tare 
efortul pe care îl faceti, 
Marius și Dana, de a ne 
ține împreună uniți, și 
dragostea ce ne-o arătați 
săptămânal.  
Ne vedem curând la 
grup!!!  
 Din partea grupului, 

Andreea Ilie 
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Despre  ei … 
Marius şi Cătă sunt nişte supereroi. Ştiu că toate puterile pe 
care le au vin de la El, dar mai ştiu şi faptul că, dacă ei nu 
ar fi nişte vase de bună întrebuinţare, nu ar avea aceste 
puteri.  Cu darurile şi puterile pe care ei le-au acceptat de 
la Tatăl şi de care sunt foarte responsabili, pot schimba in-
imi. Şi vă spun că acest lucru este foarte adevărat, pentru 
că vorbesc chiar despre inima mea, care s-a lăsat copleşită 
de protecţia şi grija pe care o au faţă de noi, cei din grup. 
Dragostea pe care ne-o poartă fiecăruia dintre noi, neobosi-
ta căutare a Domnului, deosebita pasiune pentru Cuvânt şi 
credinţa în Tatăl fac din ei persoane  în preajma cărora vrei 
să stai cât mai mult posibil. Nu mai vorbesc de simţul 
umorului…  
  Le mulţumesc pentru ceea ce au investit şi încă investesc 
în mine şi în cei din grup, pentru felul în care ne protejează, 
pentru că ne iubesc aşa cum suntem, dar, exact aşa cum 
procedează şi Tatăl, îşi doresc mereu mai mult de la noi.  
 Apreciez mult munca lor şi sacrificiile pe care le fac pentru 
noi. Ei fac ca lucrurile să pară atât de simple, dar ştim că în 

spate sunt multe bătălii şi multe teritorii de cucerit în 
numele Tatălui.  
 De asemenea, noi suntem cu toţii alături de ei şi ei ştiu că, 
aşa stângaci cum suntem, luptăm unii pentru alţii.  
Le mulţumim că ne dau aripi şi ne ajută să zburăm alături 
de ei, pentru a atinge ceruri pline de prezenţa Tatălui!  

Maria Apreutesei 

Marta Ilaș 

Pentru ei … 
 “Atunci Petru a luat cuvântul şi I-a zis: ,,Iată că noi am 
lăsat tot, şi Te-am urmat; ce răsplată vom avea?`` 
Isus le-a răspuns: ,,Adevărat vă spun că, atunci când va sta 
Fiul omului pe scaunul de domnie al măririi Sale, la înoirea 
tuturor lucrurilor, voi, cari M-aţi urmat, veţi şedea şi voi pe 

douăsprezece scaune de domnie, şi veţi judeca pe cele 
douăsprezece seminţii ale lui Israel. 
Şi ori şi cine a lăsat case, sau fraţi, sau surori, sau tată, sau 
mamă, sau nevastă, sau feciori, sau holde, pentru Numele 
Meu, va primi însutit, şi va moşteni viaţa vecinică.”  (Matei 
19: 27 - 29) 

Andrei și Carmen ne sunt lideri ai bisericii de casă de apro-
ape de 3 ani. În acest interval, ei ne-au devenit și părinți 
spirituali, nași pe românește.  
Am trecut prin foarte multe peripeții împreună la grup, 
unele mai amuzante ca altele. Să vă povestesc una din aces-
tea, pentru a vă arata ce caracter frumos are Andrei și câtă 
îngăduință manifestă față de fiecare membru al grupului 
pe care el îl slujește. 
Se anunța o zi călduroasă și cu mult soare. Era 9 iunie, in 
anul 2010. Ziua lui Andrei. Ne pregăteam cu o surpriză pe 
cinste pentru el. Sau, cel puțin, așa credeam eu. Am 
hotărât, împreună cu ceilalți prieteni din grup să îl ducem 
pe Andrei într-o locație necunoscută de el, pentru a nu își 
da seama ca vrem să îi facem o surpriză. Legat la ochi cu o 
eșarfă, Carmen îl convinge să ne îndreptăm înspre locația 
stabilită. Fiindcă doar eu, Oti, știam (chipurile) cum să 
ajungem acolo, o ghidam pe Carmen, mergând în fața ei, la 
o distanță considerabilă, pentru ca Andrei să nu mă vadă. 
După vreo jumătate de oră de învârtit prin grădina botan-
ică, m-am lasat pagubașă. Am un simț al orientării slab și 
am uitat să-i menționez acest aspect lui Carmen. Deci, am 
fost nevoite să ne oprim, să îi dăm eșarfa jos lui Andrei, să 
îi spunem că avem o surpriză pentru ziua lui și să încercăm 
împreună să gasim locația, unde ne așteptau toti ceilalți 
prieteni care vroiau să îl suprindă. Andrei s-a amuzat tare 

de situație. Însă eu, nu prea. Stricasem surpriza și mă 
simțeam aiurea. Dar umorul lui Andrei este foarte plăcut și 
m-a ajutat să depășesc penibilul situației. Admir simțul 
umorului care este delicat și plăcut la el. După părerea 
mea, este o calitate necesară unui lider. Apar multe situații 
tensionate în cadrul unei biserici de casă, iar simțul 
umorului detensionează. Aceasta este una din multele cali-
tăți pe care le apreciez la Andrei. 
Pentru cei care nu îl cunosc, Andrei este căsătorit cu Car-
men, au împreună doi copii și urmează să mai aibă încă 
doi. Am observat o dragoste aparte cu care Andrei își 
înconjoară familia, o dragoste cristică. Încercați să vă 
apropiați de ei ca și familie și o să vă molipsiți de dragoste. 
O să o doriți în casele voastre.  
Andrei este o persoană răbdătoare. Să vă spun și de ce. Eu, 
sunt o persoană foarte încăpățânată și cu mult entuziasm în 
ce privește studiul Bibliei. Uneori acest entuziasm a pus 
răbdarea lui Andrei la încercare. Eu nu sunt convinsă că un 
lucru, o situație este cum este până nu verific de n ori. An-
drei manifestă, în situații de acest gen, o calmitate, o 
răbdare extraordinară, o rabdare ce mă face să imi doresc 
să mă schimb și să fiu și astfel.  
Asta transmite un lider. Asta transmite Andrei.  
 

Oti Andriciuc 
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„Daniel este un adevărat Master chef de Philadelfia, iar 
Ligia un asistent pe măsură. La fiecare întâlnire de grup, 
Daniel ne servește cu bucate tari, pe care le pregătește de-a 
lungul săptămânii împreuna cu Ligia, ne îndeamnă sa mâ-
ncăm din Pâinea Vieții și să ne potolim setea din Izvorul cu 
Apă Vie, dar nu uită că pruncii lor în Hristos, în slăbiciunea 
lor, se hrănesc și cu altfel de bucate. De aceea, pentru a 
prinde la inimă, înainte de porni la drum pe paginile Scrip-
turii, ne întâmpină cu daruri aduse înaintea Domnului  din 
care ne înfruptăm cu plăcere. Această slujire este făcută 
întotdeauna cu bucurie și naturalețe. De fapt, întregul act 
de slujire este îmbibat de ospitalitate, preocupare și dedi-
care. De aceea, în timpul întâlnirilor de grup, avem harul 
de a experimenta o bucurie specială de a fi laolaltă, iar la 
finalul acestora ne despărțim cu greu unii de ceilalți. Pentru 
dragostea cu care ne înconjurați, pentru învățătura și 
sfaturile pe care ni le dați, pentru entuziasmul cu care ne 
încurajați, vă mărturisim că vă iubim și vă prețuim.” 
"Daniel este un om foarte bogat. Extrag din cufăr: faptul că 
se bucură de Viață și dăruiește Bucuria cu bucurie, alegerile 
lui sunt cele ale Alesului, iubește cu iubirea Iubitului, sluje-
ște cu slujirea Slujitorului, este foarte echilibrat și are o 
credință greu de zdruncinat. Îl apreciez în mod deosebit și 
aș vrea să cumpăr și eu din averile lui. Dar Daniel nu vinde 
nimic din toate acestea. Daniel te ispitește aproape involun-
tar să te autoservești." 
"Mulțumesc pentru toată slujirea şi pentru toate serile de 
grup pline de voie bună și dorință de cunoaștere a lui 
Dumnezeu. Mulțumesc pentru serile pline de părtășie care 
mi-au umplut inima și m-au făcut să realizez de fiecare 
dată că Biserica de Casă Philadelfia este o FAMILIE!" 
“Îmi amintesc şi acum prima mea întâlnire la grupul de 
casă Philadelfia, slujit de Daniel şi Ligia Boca. Eram în cău-

tarea unui grup de 
casă, şi primul meu 
gând a fost să vin aici 
în vizită şi să şi 
rămân (chiar dacă nu 
avusesem nici o 
tangenţă în trecut cu 
liderii, sau cu vreun 
membru din grup). 
Zis şi făcut! Am venit 
la grup cu inima 
deschisă şi am dat de 
doi oameni minunaţi, 
foarte curioşi şi plini 
de viaţă. Nu mi-a 
trebuit mai mult de o întâlnire a grupului pentru a spune 
că aici îmi doresc să rămân… era exact ce aveam nevoie! 
Încă de la început am apreciat la Daniel şi Ligia promptitu-
dinea cu care răspund oricărui membru din grup, dedi-
carea pentru viaţa de creştin şi sinceritatea, pe care de fiec-
are dată o regăsesc în discuţii. La Daniel apreciez modul în 
care empatizează, încurajează şi oferă sfaturi constructive 
oricui are nevoie. Ligia, precum un argint viu, este oricând 
pregătită să îţi aducă aminte de pasaje exacte din Biblie şi, 
răsfoind în minte, vine cu versete ce ne ajută să descifrăm 
pasajele din cadrul studiului biblic. Mă bucur că fac parte 
din grupul Philadelfia, iar serile în care mai cântăm melodii 
creştine vechi, ce le ştiu din copilărie, mă fac să îmi readuc 
aminte cu drag de primii mei paşi în viaţa de creştin. Dragi 
lideri, doresc ca Domnul să fie în continuare o flacără vie în 
viaţa voastră!” 

Către ei … 
Dragii noştri Marius şi Cătălina,  
Pentru prietenia voastră, pentru sacrificiul de a găzdui 
grupul în fiecare săptămână şi pentru că  ne primiţi cu 
atâta drag în casa voastră, pentru efortul de a nu ne aștepta 
niciodată nepregătiți şi pentru gogoşile, zacusca, ceaiul, 
compotul şi toate bunătăţile pregătite de Cătălina:), pentru 
dorința de a ne cunoaște cât mai bine şi pentru 
autenticitatea voastră, care ne permite să vă cunoaştem 
exact aşa cum sunteţi, pentru sfaturile sincere oferite, 
pentru curajul de a spune lucrurilor pe nume, pentru 
disponibilitatea de a asculta framântările şi problemele 
noastre, pentru implicarea în a găsi soluţii, pentru toate 
zilele de post și pentru rugăciunile înălțate pentru noi (cât 
şi pentru că ați învățat-o și pe Ania să se roage pentru 
noi), pentru exemplul de credincioşie, pentru toate 

mesajele de încurajare, pentru înțelegere și grijă, pentru 
sacrificiul de a vă întâlni cu noi chiar și în perioadele mai 
grele, pentru puterea de a vă deschide față de noi, pentru 
frumuseţea relaţiei voastre şi pentru dedicarea faţă de 
Domnul, pentru timpul petrecut înaintea Lui, pentru 
studiu şi pentru toate eforturile depuse pentru susţinerea 
fiecărei întâlniri de grup, pentru Levi și Ania care ne 
amintesc sa fim ca niște copilași şi pentru felul în care 
luptați să îi creșteți pentru Dumnezeu, pentru maturitate şi 
înţelepciune, pentru nebunia de a trăi cu dedicare şi 
pasiune pentru El şi pentru fiecare dintre noi, 
Vă iubim şi preţuim nespus şi vrem să vă amintim că vă 
purtăm mereu cu drag şi mândrie în inimile noastre ... 
                                                cu recunoştinţă şi dragoste,                                        

Damaris Câniparu & Irina Hlușcu & Otniel(ii) 
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familia Beschieriu 

Acum ceva vreme, la reorganizarea bisericilor de casă, 
Ioan, la al cărui grup fusesem până atunci, ne-a spus că 
vom face parte dintr-un grup slujit de către Claudiu şi Otil-

ia Câniparu. Eu şi soţul meu ne întrebam ce vom face noi, 
trecuţi de a doua tinereţe, la un grup unde sunt numai tin-
eri. 
 Bineînţeles că nu a trecut mult timp şi am început să îi iu-
bim pe Otilia şi Claudiu. Şi cum Dumnezeu spune că orice 
lucru are vremea lui, este vremea să le muţumim pentru 
toată slujirea lor.  
Este vremea să îi mulţumesc lui Claudiu pentru că, atunci 
când am fost bolnavă, m-a dus cu maşina  la spital.  
Este vremea să le mulţumim pentru că atunci când am avut 
nevoie de susţinere de orice fel, ei nu au spus niciodată 
“Nu”. 
Este vremea să îi mulţumim Domnului pentru că ne-a 
aşezat lângă ei.  
Ne rugăm ca El să îi binecuvânteze şi să le poarte de grijă 
lor şi copiiilor lor.  
                                     Cu mulţumire şi dragoste,  
 

Claudiu și Oti, vă mulțumesc cu sinceritate pentru toate 
serile de grup petrecute împreună, pentru încurajările, 
sfaturile și toată dedicarea voastră. În tot acest timp, ne-am 
șlefuit unii pe alții în sensul de a deveni  mai buni și de a ne 
apropia de Cel ce este Speranța noastră. 
 Vă apreciez devotamentul, sacrificiul și truda voastră și tot 
ce imi doresc pentru voi este să fiți fericiți și multumiți de 

toate alegerile pe care le veți face. 
Și ca sfaturi să încercăm să  ne susținem unii pe alții în 
călătoria noastră așa încât să reușim să plutim spre cer și  să 
nu ne scufundăm în nimicurile acestei lumi. Vă încurajez să 
nu renunțați la această chemare, chiar dacă uneori nu găsiți 
motive pentru care să credeți că  merită să mergeți mai de-
parte. Vă îmbrățișez cu toată dragostea.  

Iuliana Blănaru 

Dragă Ligia & dragă Daniel,  
Mulțumim pentru felul în care ne iubiți de 6 ani de zile în-
coace și pentru modul în care ne slujiți de 2 ani de zile înco-
ace. 
Iubirea voastră pentru noi e unică prin faptul că visați la ce 
putem noi deveni, ne încurajați să nu ne fie teamă să 
arătăm ceea ce suntem cu adevărat, vă descotorosiți voi 
înșivă de măști atunci când suntem împreună și luptați în 
rugăciune pentru motivele noastre… 
Alături de voi, la întâlnirile de grup și nu numai, am reușit 
să progresăm în  a ne cunoaște mai bine pe noi înșine, în a 
avea curajul de a face pași pe drumul crucificării, în a ne 
dori tot mai mult din ceea ce înseamnă relații sincere și cu-
rate cu cei din biserică și în a înțelege slujirea în profunda 
sa frumusețe și seriozitate. 

Și nu numai….Dorim să amintim și despre alte binefaceri, 
mai vizibile, pe care orele petrecute cu voi ni le-au adus : 
mesele copioase pregătite de Daniel, momentele de râs cu 
poftă,  ieșirea cu grupul,  bucuria cu care Daniel ne salută 
la fiecare început de grup, aprecieri verbale la adresa 
pregătirii profesionale a fiecăruia dintre noi, maturitatea cu 
care au fost primiți oamenii care s-au perindat în grupul 
nostru, mesajele Ligiei de luni dimineața, răspunsurile la 
emailurile de pe grup, telefoanele primite din simplul, dar 
prețiosul motiv “Voiam să-ti aud vocea”…Toate, absolut 
toate, să știți că răsună puternic în ceea ce suntem noi acum 
și în ceea ce dorim să devenim… 
Îndrăznim să mulțumim că existați, pentru noi, prin El, 
 

Emerich, Emma și Edigiu Ghercă 


